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Plats   Forumsalen i Tranemo/ Digitalt via Microsoft Teams 

Tid   18:00 – 20:10  

 

Närvarande Beslutande     

Se närvaro/omröstningslista 6/2021 

 

Övriga närvarande Sanna Blomgren, processekreterare 

  Carita Brovall, kommunchef 

  Kajsa Montan, funktionschef 

  Anne Steine, processekreterare 

  Moa Jakobsson Chaaya, processekreterare 

  Patrik Johansson, IT-strateg 

  Patrik Westerlund, sektionschef 

  Manda Schillerås, verksamhetschef §154 

  Ellinor Lundholm, samhällsplanerare §154 

  Love Andersson, förslagsställare §157 

 

Paragrafer  §151-§177 

Utses att justera  Birgitta Olander (oberoende (M)), Leif Gustavsson (S) 

Paragrafer  §151-§177 

Utses att justera 

Protokollet signeras digitalt 

Underskrifter 

Sekreterare  Protokollet signeras digitalt 

  Sanna Blomgren 

Ordförande  Protokollet signeras digitalt 

  Ulf Thifors (S) 

Justeringsperson Protokollet signeras digitalt 

  Leif Gustavsson (S) Birgitta Olander (oberoende (M)) 

  

Vi
sm

a 
Ad

do
 ID

-n
um

m
er

 : 
01

c2
29

90
-1

b3
1-

47
7d

-8
95

0-
ba

8b
74

61
e3

24



  

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Kommunfullmäktige 

2021-09-20 

   

Ordförandes sign Justerares sign Justerares sign Sekr sign Utdragsbestyrkande 2 

 

 

 

  

ANSLAG/BEVIS 

Organ   Kommunfullmäktige 

Sammanträdesdatum 2021-09-20 

Anslaget under tiden 2021-09-24—2021-10-18 

Förvaringsplats  Kommunkontoret, Tranemo 

för protokoll 

Protokollet är justerat, vilket tillkännagivits genom anslag 

 

Underskrift   Protokollet signeras digitalt 

  Sanna Blomgren 

  

Vi
sm

a 
Ad

do
 ID

-n
um

m
er

 : 
01

c2
29

90
-1

b3
1-

47
7d

-8
95

0-
ba

8b
74

61
e3

24



  

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Kommunfullmäktige 

2021-09-20 

   

Ordförandes sign Justerares sign Justerares sign Sekr sign Utdragsbestyrkande 3 

 

Innehållsförteckning 

§ 151 Allmänhetens frågestund......................................................................................................... 5 

§ 152 Inkomna motioner och medborgarförslag KS/2021:403, KS/2021:422, KS/2021:443, 

KS/2021:469, KS/2021:442, KS/2021:501 ............................................................................................ 6 

§ 153 Inkomna interpellationer och frågor KS/2021:497 ............................................................... 8 

§ 154 Återkoppling från Demokrati- och Visionsberedningen .................................................. 9 

§ 155 Bostadsförsörjningsprogram Tranemo kommun KS/2020:515 ....................................... 10 

§ 156 Svar - Medborgarförslag om fria bad KS/2020:143 ............................................................ 13 

§ 157 Svar - Medborgarförslag om hopptornet i Ambjörnarp KS/2020:638 ............................ 15 

§ 158 Svar - Motion om slöseri med skattemedel, ipads KS/2021:238...................................... 17 

§ 159 Svar - Motion om muntlig presentation av interpellation KS/2021:95 .......................... 19 

§ 160 Svar - Motion om bidrag till IOP KS/2021:93 ..................................................................... 21 

§ 161 Svar - Interpellation om Centralen KS/2021:319 ................................................................ 23 

§ 162 Detaljplan GRIMSLUND 2:77 M FL (NEXANS SWEDEN AB) I GRIMSÅS 

KS/2018:612 ......................................................................................................................................... 24 

§ 163 Justering kapitalkostnader 2021 KS/2021:330 ..................................................................... 26 

§ 164 Utredningsuppdrag avseende kommunal samverkan i Sjuhärad KS/2021:243 ........... 27 

§ 165 Årsredovisning 2020, Tolkförmedling Väst (TFV) KS/2021:239 ..................................... 30 

§ 166 Årsredovisning 2020 - Södra Älvsborgs räddningstjänstförbund, SÄRF KS/2021:297

 ............................................................................................................................................................... 32 

§ 167 Årsredovisning 2020, Sjuhärads kommunalförbund, Boråsregionen KS/2021:279 .... 34 

§ 168 Valärende - avsägelse Ulrika Glans (M) som ledamot i bygg-och miljönämnden och 

som ersättare i kommunstyrelsen KS/2021:323 ............................................................................ 36 

§ 169 Valärende - Avsägelse från Monica Fredin (S) för samtliga uppdrag KS/2021:155 .... 37 

§ 170 Valärende - avsägelse Ann Blomquist Ölander (KD) som ersättare i 

kommunfullmäktige KS/2021:357 .................................................................................................. 38 

§ 171 Valärende - avsägelse Marianne Andersson (C)  som ersättare i kommunstyrelsen 

och kommunfullmäktige samt ledamot i äldreplansberedningen KS/2021:345 ................... 39 

§ 172 Valärende - Avsägelse från Fredrik Risby (Kd) för samtliga uppdrag KS/2021:343, 

KS/2021:470 ......................................................................................................................................... 41 

§ 173 Valärende - avsägelse Robert Bertilsson (KD) som ersättare i kommunfullmäktige 

KS/2021:432 ......................................................................................................................................... 43 

Vi
sm

a 
Ad

do
 ID

-n
um

m
er

 : 
01

c2
29

90
-1

b3
1-

47
7d

-8
95

0-
ba

8b
74

61
e3

24



  

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Kommunfullmäktige 

2021-09-20 

   

Ordförandes sign Justerares sign Justerares sign Sekr sign Utdragsbestyrkande 4 

 

§ 174 Information från kommunstyrelsen .................................................................................... 44 

§ 175 Delgivningar KS/2021:34, KS/2021:136, KS/2021:445, KS/2021:87 ................................... 45 

§ 176 Rapport från beredningarna .................................................................................................. 46 

§ 177 Rapport från revisorerna ........................................................................................................ 47 

 

  

Vi
sm

a 
Ad

do
 ID

-n
um

m
er

 : 
01

c2
29

90
-1

b3
1-

47
7d

-8
95

0-
ba

8b
74

61
e3

24



  

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Kommunfullmäktige 

2021-09-20 

   

Ordförandes sign Justerares sign Justerares sign Sekr sign Utdragsbestyrkande 5 

 

§ 151 Allmänhetens frågestund  

Kommunfullmäktiges beslut 

• Noterar informationen. 

Ärendet 

I enlighet med kommunfullmäktiges arbetsordning anordnas allmänhetens frågestund en 

gång per år. 

 

Det har inkommit två stycken frågor.  

Marie Schölling har ställt en fråga om skyddsskor för omsorgspersonalen i Tranemo 

kommun samt om parkering på Musseronvägen i Dalstorp.  

 

Kommunchef Carita Brovall besvarar frågan om skyddsskor för omsorgspersonal med att 

det idag inte finns något avtal mellan arbetsgivare och facklig part om skyddsskor. 

Omsorgssektionen kommer dock beakta förslaget från frågeställaren.  

 

Kommunchef Carita Brovall besvarar även frågan om parkering på Musseronvägen i 

Dalstorp med att det är tillåtet till parkering i 24 h på vardagar. Kommunen kan besluta om 

lokala trafikföreskrifter. Idag finns inte några sådana på denna plats.   

Föredragning och debatt 

Ordförande Ulf Thifors (S) föredrar frågorna. 

Kommunchef Carita Brovall besvarar frågorna. 

Status 

Avslutat 
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§ 152 Inkomna motioner och medborgarförslag KS/2021:403, 

KS/2021:422, KS/2021:443, KS/2021:469, KS/2021:442, KS/2021:501 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Noterar informationen om att medborgarförslag inkommit och av presidiet 

remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 

• Noterar informationen om att motion inkommit och av presidiet remitteras till 

kommunstyrelsen för beredning. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

Av kommunfullmäktiges arbetsordning framgår att den som är folkbokförd i kommunen får 

väcka ärenden genom medborgarförslag. 

Christer Wahlsten har lämnat ett medborgarförslag om vindskydd i Ölsremma, Love 

Andersson har lämnat ett medborgarförslag om överbliven tillagad lunchmat, Lena Klaiber 

har lämnat ett medborgarförslag om att bevara äldre hus i kommunen, Lars Gunnar Rubne 

har lämnat ett medborgarförslag om trafik och säkerhet för skolbarn och Tore och Carina 

Lundin har lämnat ett medborgarförslag om markeringar på gång- och cykelbanor. 

 

Av kommunallagen framgår att en ledamot får väcka ett ärende i fullmäktige genom en 

motion.  

Stephan Bergman (M) har lämnat en motion om revidering av flaggregler.  

 

Beslutsunderlag 

KS/2021:403 Medborgarförslag om vindskydd i Ölsremma 

KS/2021:422 Medborgarförslag om överbliven tillagad lunchmat 

KS/2021:443 Medborgarförslag om att bevara äldre hus i kommunen 

Bilaga 1 

Bilaga 2 

Bilaga 3 

Bilaga 4 

Bilaga 5 

Bilaga 6 

Bilaga7 

KS/2021:469 Motion om revidering av flaggregler 

KS/2021:442 Medborgarförslag om trafik och säkerhet för skolbarn 

KS/2021:501 Medborgarförslag om markeringar på gång och cykelbanor 

Bifogat foto till medborgarförslag 
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Beslutet skickas till 

Servicesektionen 

Stratsys 

TPB 

Status 

Pågående 
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§ 153 Inkomna interpellationer och frågor KS/2021:497 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Frågan får ställas. 

• Noterar svaret på frågan. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

Johnny Letth (SD) har ställt en fråga till kommunstyrelsens ordförande om villkoren för 

omställningsstöd.  

Kommunstyrelsens ordförande Anders Brolin (S) svarar att den förtroendevald uppfyller 

förutsättningarna om hen aktivt verkar för att få nytt arbete om den förtroendevalde inte 

redan ett arbete att återgå till. Har den förtroendevalde ett arbete att återgå till utgår 

omställningsstöd för år 1 enligt §6 i avtalet.  

Omställningsstödet utgår när det finns ett beslut från kommunfullmäktige om att den 

förtroendevalde blivit entledigad. 

Beslutsunderlag 

Fråga om kommunstyrelsens ordförande om villkoren kring omställningsstöd 

Föredragning och debatt 

Vice ordförande Karin Ljungdahl (C) föredrar frågan. 

Kommunstyrelsens ordförande Anders Brolin (S) föredrar svaret på frågan. 

Status 

Avslutat 
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§ 154 Återkoppling från Demokrati- och Visionsberedningen  

Kommunfullmäktiges beslut 

• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

Demokrati- och Visionsberedningen (DVB) informerar om sitt arbete med översiktsplan för 

Tranemo kommun.  

Föredragning och debatt 

Beredningsledare Johanna Persson (L), ställföreträdande beredningsledare Sören Karlsson 

(C), samhällsplanerare Ellinor Lundholm och verksamhetschef Manda Schillerås föredrar 

ärendet och svarar på frågor. 

Status 

Avslutat 
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§ 155 Bostadsförsörjningsprogram Tranemo kommun KS/2020:515 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Antar revidering om bostadsförsörjningsprogram för Tranemo kommun med några 

redaktionella ändringar. 

 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Beslutsmotivering 

I Lagen om kommunernas bostadsförsörjningsansvar (2000:1383) meddelas att kommunen ska 

planera för och ange riktlinjer för bostadsförsörjningen. 

Sammanfattning av ärendet 

Bostadsförsörjningsprogrammet ska antas av kommunfullmäktige under varje 

mandatperiod. Om nya riktlinjer måste upprättas ska de antas av kommunfullmäktige. 

Förvaltningen har tagit fram ett nytt bostadsförsörjningsprogram i Tranemo kommun som 

går i linje med gällande översiktsplan (2009), kommunfullmäktigemålen (2021) och vision 

och strategisk plan (2021). Kommunens demografiska utveckling, efterfrågan på bostäder 

och bostadsbehov i kombination med befolkningsmålet kräver planberedskap och planlagd 

mark för bostäder, särskilt flerbostadshus. Målet 14 000 invånare 2035 innebär en 

befolkningsökning med 1% som innebär i snitt 70 nya bostäder per år.  

Förvaltningen har reviderat ändringar enligt Kommunstyrelsens önskemål 2021 05 31 § 115. 

Revideringar är markerade i gult i bostadsförsörjningsprogrammet.   

Ärendet 

Syftet är att skapa förutsättningar för alla i kommunen att leva i goda bostäder och främja att 

ändamålsenliga åtgärder för bostadsförsörjningen förbereds och genomförs. Riktlinjer för 

bostadsförsörjningen ska antas av kommunfullmäktige under varje mandatperiod. 

Förändras förutsättningarna för de antagna riktlinjerna ska nya riktlinjer upprättas och antas 

av kommunfullmäktige. 

Bostadsförsörjningsprogrammet ska särskilt grundas på en analys av den demografiska 

utvecklingen, av efterfrågan på bostäder, bostadsbehovet för särskilda grupper och 

marknadsförutsättningar:  

• Kommunens mål för bostadsbyggande och utveckling av bostadsbeståndet.  

• Kommunens planerade insatser för att nå uppsatta mål.  

• Hur kommunen har tagit hänsyn till relevanta nationella och regionala mål, planer 

och program som är av betydelse för bostadsförsörjningen.  
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Bostadsförsörjningsprogrammet går i linje med Översiktsplanen (2009) för Tranemo 

kommun som anger den långsiktiga utvecklingen av den fysiska planeringen, men också de 

fyra nya kommunfullmäktigemålen (2021): Brukaren i fokus, Hållbart samhälle, 14 000 invånare 

2035 och Attraktiv arbetsplats. Samt den nya visionen och strategiska planen (2021). 

Kommunen kommer arbeta för att ta fram en ny översiktsplan från år 2021. 

 

För att nå målet 14 000 invånare 2035 krävs en befolkningsökning med 1,0% som innebär i 

snitt 70 nya bostäder per år. För att vara på den säkra sidan behöver man ta höjd för 90 nya 

bostäder per år. Det måste finnas planberedskap och planlagd mark för bostäder för att 

kunna följa upp den önskade befolkningstillväxten. Utifrån målet Hållbart samhälle måste 

hänsyn tas till grönytor och natur, kultur och andra mjuka värden i planering av 

bostadsbyggande.  

Bostadsförsörjningsprogrammets mål är att eftersträva en balans mellan tillgång och 

efterfrågan för hyresrätter, bostadsrätter, äganderätter och tomter för eget byggande. 

Programmet visar planerade expansionsområden, hur många bostäder som planeras byggas 

under perioden samt boendeform (planprioriteringslistan). Det ger information och 

tydliggör kommunens planer för den egna organisationen, allmänheten och exploatörer på 

bostadsmarknaden.  

Ekonomisk påverkan 

Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. Varje enskild detaljplan och andra utbyggnader 

medför dock kostnader som hanteras i separata ärenden.   

Barnkonventionen  

Ärendet har ingen direkt påverkan på barn. Barnperspektivet beaktas vid varje enskild 

detaljplan och andra utbyggnader.   

Beslutsunderlag 

KS §179, 2021-08-30 

AU §119, 2021-08-17 

Tjänsteskrivelse 2021-08-03 

Bostadsförsörjningsprogram Tranemo kommun 2021-2025 

Föredragning och debatt 

Sektionschef Patrik Westerlund föredrar ärendet och svarar på frågor. 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Anders Brolin (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
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Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 

Omsorgssektionen 

Lärandesektionen 

Författningssamlingen 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Avslutat 
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§ 156 Svar - Medborgarförslag om fria bad KS/2020:143 
 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Medborgarförslaget antas 

 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

 

Ärendet 

Jose Hernandez har 2020-03-02 lämnat ett medborgarförslag om fria bad i Tranemo simhall 

för personer med beslut om daglig verksamhet enligt LSS eller daglig sysselsättning enligt 

SoL.  

 

Förslagsställaren anser att dessa personer utför ett arbete inom kommunens verksamheter 

eller på praktikplats i kommunal eller privat regi och att liksom andra anställda i kommunen 

ska ha rätt till fria bad.  Det är också viktigt med fysisk aktivitet, för både psykisk och fysisk 

hälsa och detta är i många avseenden en särskilt sårbar grupp. Det finns idag 60 personer 

inom denna verksamhet är berörda.  

 

Förvaltningen var i kontakt med förslagsställaren 2021-06-01 för att ge förslagsställaren 

tillfälle att utveckla sitt förslag.  

 

Förvaltningen ställer sig positiv till förslaget. 

Ekonomisk påverkan 

Förslaget i sig ger ingen ekonomisk påverkan förutom eventuella förlorade intäkter från de 

personer som skulle ha köpt ett årskort. Ett årskort i simhallen kostar 1080 kr/person. 

Barnkonventionen  

Ärendet har ingen negativ påverkan på barn.  

Beslutsunderlag 

KS §186, 2021-08-30 

AU §108, 2021-06-17 

Tjänsteskrivelse om svar på motion om fria bad 2021-06-01 

Medborgarförslag om fria bad 
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Beslutet skickas till 

José Hernandez 

Servicesektionen 

Ekonomifunktionen  

Samhällssektionen  

Stratsys 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status 

Avslutat 
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§ 157 Svar - Medborgarförslag om hopptornet i Ambjörnarp 

KS/2020:638 
 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Medborgarförslaget avslås. 

• Om ett hopptorn kan anordnas på ett säkert sätt ska det genomföras med finansiering 

av 2022 års budget 

 

Protokollsanteckning 

Love Andersson inkommer med nya frågor angående hopptornet. Ordförande Ulf Thifors 

(S) uppmanar frågeställaren att skicka in frågorna till förvaltningen för att få dem besvarade.  

Ärendet  

Ett medborgarförslag har inkommit 2020-12-08 från Filipa Lindèn samt Love Andersson. 

Förslagsställarna vill att Visens badplats ska ha kvar hopptorn och att kommunen ska 

förlänga befintligt bryggsystem. 

Förvaltningen var i kontakt med frågeställaren 2021-03-02. 

 

Förvaltningen övertog skötseln av Visens badplats inför badsäsongen år 2020 och sköts av 

Arbetsmarknadsenheten. I samband med bryggutläggningen konstaterades att 

bottenförhållandena varierade och vid bryggsektionen längs ut med trampolinen var det 

även påtagligt grunt till botten. Sträckningen för bryggorna justerades till annan riktning 

men även där var det påtagligt grunt med ojämna bottenförhållande. Flera personer har även 

påtalat att man slagit i botten när man hoppat från trampolinen.  

 

Vid översyn av befintliga bryggor sommaren 2020 gjordes bedömningen att samtliga 

bryggsektioner var i så pass dåligt skick att beslut togs om att beställa 12st nya 

bryggsektioner till Visens badplats inför badsäsongen 2021. 

 

Förvaltningens uppfattning är att det inte är lämpligt med en trampolin där man kan 

garantera att människor inte kan skada sig. Att förlänga befintligt bryggsystem med 

ytterligare bryggsektioner har förvaltningen inga pengar till eftersom även andra 

kommunala badplatser är i behov av uppfräschning med nya bryggor beroende på ålderdom 

samt konstruktionsmatrealet börjat få brister.    

Ekonomisk påverkan 

Inför badsäsongen 2021 kommer Ambjörnarps badplats rustas med 12 st nya bryggor samt 

Limmared badplats med 8st till en total kostnad på ca: 220 000kr. 

Kostnaden finns upptagen i förvaltningens budget. 
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Barnkonventionen 

Ingen särskild betydelse. 

Beslutsunderlag 

KS §184, 2021-08-30 

AU §107, 2021-06-17 

Svar på Medborgarförslag om hopptornet i Ambjörnarp 

Medborgarförslag om hopptornet i Ambjörnarp  

MSB Utredning vattendjup vid dykning 

Minnesanteckningar – Möte hopptorn 

Föredragning och debatt 

Love Andersson föredrar sitt medborgarförslag.  

Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 

Ekonomifunktionen  

Förslagsställarna 

Stratsys 

Status 

Avslutat 
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§ 158 Svar - Motion om slöseri med skattemedel, ipads KS/2021:238 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Motionen avslås 

 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

ChrisTina Yngvesson (oberoende (M)) har 2021-04-19 lämnat en motion angående slöseri 

med skattemedel avseende Ipads. Förslagsställaren anser att teknisk utrustning, i form av 

Ipads, inte nyttjas till sin fulla kapacitet och att det bidrar till ett slöseri med skattemedel. 

Förslagsställaren yrkar därför på att:  

 

• Läsplattor används tills dess att de går sönder, det vill säga garantitiden spelar ingen 

roll.  

• Återlämnandet av läsplattor sker till personal, som kvitterar tillbaka plattan och 

ansvarar för att den är utloggad och komplett vid återlämnandet.  

• Person som underlåter att sköta lånad enhet skall bli ersättningsskyldig för 

densamma.  

 

Förvaltningen var i kontakt med ChrisTina Yngvesson 2021-06-21 för att ge motionären 

tillfälle att utveckla sitt förslag. Motionären lyfte vid det tillfället fram vikten av att 

skattemedel nyttjas varsamt och att plattor återställs korrekt vid inlämnande.   

Hantering av Ipads 

Förtroendevalda 

Vid upphörande av förtroendeuppdrag ska Ipad med tillhörande utrustning återlämnas till 

Medborgarservice- och processtödsfunktionen. Återlämnas inte Ipad inom en månad 

faktureras vederbörande på bokfört restvärde av utrustningen till en summa på minimum 

3000 kronor. Om behov finns byts enheten ut vart tredje år.  

Förvaltningen 

Inom förvaltningen, där användandet av läsplattor främst sker inom skolan, byts dessa ut 

när enheten tappat batterikapacitet. Vanligtvis sker det efter 4–5 år.  

 

När en uppsagd läsplatta inkommer till IT-enheten tas den bort som inventarie och hämtas 

upp av leverantör. Från den 1 januari 2020 är alla läsplattor hanterade vilket innebär att 
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plattan, om den inte skulle vara korrekt återställd vid inlämnande, kan återställas av IT-

enheten om användaren skulle glömt att logga ut på rätt sätt med sitt Applekonto. 

Slutsats  

Förvaltningens bedömning är att läsplattor idag används till dess att de inte längre är 

funktionsdugliga utifrån avsett användningsområde. Eftersom alla läsplattor från och med 

januari 2020 är hanterade av IT-enheten säkerställs återlämnande i korrekt skick, vilket 

medför högre ersättning i samband med återlämnandet.  

Ekonomisk påverkan 

Ärendet har ingen ekonomisk påverkan.  

Barnkonventionen  

Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv.  

Beslutsunderlag 

KS §185, 2021-08-30 

AU §115, 2021-08-17 

KF §57 Inkomna motioner och medborgarförslag  

Motion slöseri med skattemedel 

Tjänsteskrivelse – svar på motion om slöseri med skattemedel, ipads  

Föredragning och debatt 

ChrisTina Yngvesson (oberoende (M)) tackar för svaret och deltar i debatt. 

Beslutet skickas till 

ChrisTina Yngvesson    

Servicesektionen 

Stratsys 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status 

Avslutat 

 
  

Vi
sm

a 
Ad

do
 ID

-n
um

m
er

 : 
01

c2
29

90
-1

b3
1-

47
7d

-8
95

0-
ba

8b
74

61
e3

24



  

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Kommunfullmäktige 

2021-09-20 

   

Ordförandes sign Justerares sign Justerares sign Sekr sign Utdragsbestyrkande 19 

 

§ 159 Svar - Motion om muntlig presentation av interpellation 

KS/2021:95 
 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Motionen avslås 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

ChrisTina Yngvesson,  har 2021-02-01 lämnat en motion angående fullmäktigeledamöters 

rätt att presentera interpellationer.  

 

Förslagsställaren anser att den demokratiska rätten att yttra sig i fullmäktige kraftigt 

åsidosatts med det sätt att arbeta som vi har idag. Idag läses interpellationen upp av vice 

ordföranden. Ett annat motiv som motionären lyfter fram är att interpellationen blir väldigt 

lång och att intentionen i interpellationen inte kommer fram ordentligt.  

 

Förslagsställaren föreslår att tjänstgörande fullmäktigeledamöter ska muntligt presentera 

sina frågor och interpellationer själva såvida de inte avböjer detta.  

Förvaltningen var i kontakt med ChrisTina Yngvesson 2021-06-02 för att ge motionären 

tillfälle att utveckla sitt förslag. Hon hade inget att tillägga. 

 

Ledamot i fullmäktige kan enligt Kommunallagen (KL) 4 kap 19 § ställa frågor och 

interpellationer enligt 5 kap 59-64 §§ KL. I 5 kap 62 § KL anges att fullmäktige utan föregående 

överläggning beslutar om en interpellation får ställas. Kommunfullmäktiges ordförande och 

förvaltningen menar att utan föregående överläggning innebär att fullmäktige beslutar om den 

skriftliga interpellationen eller frågan får ställas utan inlägg från talarstolen.  

 

Den demokratiska yttranderätten är viktig och initiativrätt med interpellationer eller frågor 

är ett led i systemet för att utkräva politiskt ansvar. Interpellationer, som bör ställas endast i 

angelägenheter av större intresse för kommunen, hanteras korrekt utifrån den bestämda 

hanteringen i dagsläget och tillgodoser de demokratiska rättigheterna utifrån 

kommunallagens mening.  

Ekonomisk påverkan 

Ingen ekonomisk påverkan i ärendet. 

Barnkonventionen  

Ärendet har ingen påverkan ur ett barnsättsperspektiv. 
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Beslutsunderlag 

KS §187, 2021-08-30 

AU §109, 2021-06-17 

KF § 3 inkomna motioner och medborgarförslag 

Tjänsteskrivelse om muntlig presentation av interpellationer 

Föredragning och debatt 

ChrisTina Yngvesson (oberoende (M)) tackar för svaret och deltar i debatt. 

Beslutet skickas till 

ChrisTina Yngvesson    

Servicesektionen 

Stratsys 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status 

Avslutat 
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§ 160 Svar - Motion om bidrag till IOP KS/2021:93 
 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Motionen avslås 

 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

 

Ärendet 

ChrisTina Yngvesson och Birgitta Olander har 2021-02-08 lämnat en motion angående 

kommunens idéburna offentliga partnerskap (IOP) med Glasets Hus. 

 

Förslagsställarna anser att ärendet inte utgör något IOP och menar att förvaltningen i 

samband med konkurrensverkets granskning har uttalat sig om att avtalet inte är något IOP. 

Med anledning av det yrkar förslagsställarna att inga utbetalningar ska ske och att den 

budgeterade summan istället ska läggas i bidragspotten som alla föreningar ska kunna söka 

efter likvärdiga kriterier.  

 

Förvaltningen var i kontakt med Cristina Yngvesson 2021-03-25 och med Birgitta Olander 

2021-06-03 för att ge motionärerna tillfälle att utveckla sitt förslag. ChrisTina Yngvesson 

förtydligade bland annat att hon ser avtalet som ett bidrag till Glasets Hus som andra 

föreningar och byalagar inte har möjlighet att få del av eller möjlighet att söka.  

 

Förvaltningen anser av överenskommelsen är ett IOP och har aldrig uttalat något annat. 

Konkurrensverket som är tillsynsmyndighet påbörjade en utredning och efterfrågade 

information om överenskommelsen. Därefter fick kommunen till svar att konkurrensverket 

avskrev ärendet eftersom det inte längre fanns någon grund för att fortsätta utredningen om 

överenskommelsen. 

 

Artiklarna som publicerades i Borås Tidning med anledning av Konkurrensverkets 

granskning angav aldrig att förvaltningen skulle anse att överenskommelsen inte är ett IOP. 

 

https://www.bt.se/kind/konkurrensverket-utreder-kommunens-samarbete-med-

kultur-1740-e3f447a4/ 

 

https://www.bt.se/kind/beskedet-konkurrensverket-avslutar-utredning-i-tranemo-

b376d490/ 
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Förvaltningen anser att överenskommelsen är ett korrekt utformat IOP och att 

överenskommelsen ska fortsätta att gälla eftersom Kommunfullmäktige har gjort sitt 

ställningstagande i beslut 2020-09-14 § 81. 

Ekonomisk påverkan 

Ärendet har ingen ekonomisk påverkan om kommunfullmäktige beslutar enligt 

förvaltningens förslag. 

Barnkonventionen  

Ärendet har ingen påverkan på barn.  

Beslutsunderlag 

KS §188, 2021-08-30 

AU §110, 2021-06-17 

Tjänsteskrivelse om svar på motion om klargörande angående IOP 

Motion IOP -Bidrag 

Föredragning och debatt 

ChrisTina Yngvesson (oberoende (M)) tackar för svaret och deltar i debatt. 

Beslutet skickas till 

ChrisTina Yngvesson 

Birgitta Olander 

Samhällssektionen, kultur 

Stratsys 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status 

Avslutat 
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§ 161 Svar - Interpellation om Centralen KS/2021:319 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Noterar svaret på interpellationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

Johnny Letth (oberoende (SD)) har ställt en interpellation till kommunstyrelsens ordförande 

om Centralen. 

Beslutsunderlag 

Interpellation om Centralen 

Svar på interpellation om Centralen 

Föredragning och debatt 

Kommunstyrelsens ordförande Anders Brolin (S) föredrar svaret på interpellationen. 

Johnny Letth (oberoende (SD)) tackar för svaret och deltar i debatt. 

Wajdi-Louis Azouri (SD) deltar i debatt.  

Status 

Avslutat 
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§ 162 Detaljplan GRIMSLUND 2:77 M FL (NEXANS SWEDEN AB) I 

GRIMSÅS KS/2018:612 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Antar rubricerad detaljplan 

 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid 

föregås av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på 

barnet/barnen, ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Beslutsmotivering 

Plan och bygglagen (PBL) 2010:900 5 kap 27§  

Ärendet 

Syftet med ändringen av detaljplanen är att möjliggöra för en utökad byggrätt och 

byggnadshöjd inom planområdet för att befintlig industriverksamhet (J) ska kunna 

expandera och utvecklas. 

Metria har på uppdrag av Tranemo kommun tagit fram detaljplanen för Grimsås-IKO 

Grimslund 2:12 mfl. Detaljplanen har varit ute på samråd och granskning och nästa steg är 

antagande. 

Ekonomisk påverkan 

Ingen ekonomisk påverkan, Nexans bekostar planen. 

Barnkonventionen  

Detaljplanen påverkar inte ärendet ur ett barnrättsligt perspektiv. 

Beslutsunderlag 

KS §155, 2021-06-21 

AU §90, 2021-05-20 

Tjänsteskrivelse 2021-04-22 

Antagandekarta Grimslund 

Antagande granskningsutlåtande Grimslund 

Antagande planbeskrivning Grimslund 

Uppgift om hur beslutet kan överklagas 

Planen kan överklagas tre veckor efter att Kommunfullmäktiges protokoll har justerats.  
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Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 

Planenheten i Gislaved 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Avslutat 
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§ 163 Justering kapitalkostnader 2021 KS/2021:330 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Verksamhetens budgetramar för 2021 höjs med 2.513,5 tkr och budgeterade intäkter 

på finanssidan höjs med 2.513,5 tkr. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Kapitalkostnaderna i budget 2021 behöver justeras med hänsyn till investeringsutfallet per 

2020-12-31. I budget för 2021 finns kapitalkostnader i verksamheterna med totalt 55.901 tkr. 

Enligt beräkning av kapitalkostnader med utgångspunkt i investeringsutfallet per 2021-12-31 

ska höjning ske med 2.513,5 tkr. Verksamheternas budgeterade kapitalkostnader ska alltså 

höjas med 2.513,5 tkr. De budgeterade intäkterna under finanssidan ska höjas i motsvarande 

mån med 2.513,5 tkr.   

Ekonomisk påverkan 

Ärendet har ingen ekonomisk påverkan på kommunens sammanlagda resultat då 

budgeterade kostnader höjs med motsvarande budgeterade intäkter. 

Barnkonventionen  

Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 

Beslutsunderlag 

KS §176, 2021-08-30 

AU §111, 2021-06-17 

Tjänsteskrivelse 2021-05-16 

Beslutet skickas till 

Ekonomifunktionen 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Avslutat 
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§ 164 Utredningsuppdrag avseende kommunal samverkan i Sjuhärad 

KS/2021:243 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Går inte in i ett utredningsuppdrag gällande kommunal samverkan.  

 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Sammanfattning av ärendet 

På Sjuhärads miljöpresidiemöte hösten 2019 togs frågan upp om det fanns intresse av att 

fördjupa samarbetet mellan miljöförvaltningarna i Sjuhärad. Ett första steg för att kunna ta 

ställning i frågan, är att göra en utredning som belyser för- och nackdelar. 

Tranemo kommun har en gemensam nämnd med Gislaveds kommun för bygg- och miljö. 

Att gå in i en till utredning kan skapa mer arbete och upplevs något för tidigt.  
Ärendet 

Utredningen ska visa på eventuella för- och nackdelar med olika samverkanskonstellationer. 

En utredning kan även visa om det är mer lämpligt att dela upp regionen i mindre delar. 

Samverkan görs i ett eventuellt senare skede, när/om utredningen visar vilken 

samverkanskonstellation som är mest lämplig och när/om den politiska viljan att utöka 

samverkan finns. Men i det här skedet, inför uppstart av en utredning, finns inget behov av 

samverkan då det inte finns några konkreta förslag på framtida organisationsförändring. 
Anledning till utredning 

Myndighetsutövning enligt miljöbalken och livsmedelslagen ställer stora krav på kompetens 

och yrkeskunnighet hos personal. I mindre kommuner kan det vara svårt att säkerställa att 

de få tjänstepersonerna som finns har tillräcklig kunskap inom samtliga områden som 

myndighetsutövningen omfattar. Livsmedelsverket har gått ut med information om 

Statskontorets utredning som säger att ingen kommunal kontrollmyndighet ska ha färre än 

tre årsarbetskrafter inom livsmedelskontroll år 2025 för att klara rättssäkerhet, effektivitet 

och god arbetsmiljö. Om kommunerna inte hittar former för att säkerställa god 

livsmedelskontroll kan konsekvensen bli olika former av statligt tvång eller att staten tar 

över tillsynen. 

Naturvårdsverket har vid i olika muntliga dragningar uppgett att mellan 8-10 årsarbetare är 

nödvändigt för att klara miljöbalktillsynen rättssäkert, effektivt och med god arbetsmiljö. 

Motsvarande krav ställs redan i Finland och arbete pågår inom hela EU. 

På Sjuhärads miljöpresidiemöte hösten 2019 togs frågan upp om det fanns intresse av att 

fördjupa samarbetet mellan miljöförvaltningarna i Sjuhärad. Ett första steg för att kunna ta 

ställning i frågan, är att göra en utredning som belyser för- och nackdelar. En utredning kan 

även visa om det är mer lämpligt att dela upp regionen i mindre delar. 
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Samtliga kommuner i Sjuhärad arbetar med tillsyn enligt miljöbalken, livsmedelslagen och 

strålskyddslagen. Alla utom en kommun arbetar med animaliska biprodukter, receptfria 

läkemedel och strandskyddsdispenser. Alla utom två kommuner arbetar med alkohol, folköl, 

tobak, bygglov/byggtillsyn och miljöövervakning. Det finns flera fördelar med att ingå en 

samverkan:   

• kollegorna blir fler och specialkompetens möjliggörs 

• ökad samsyn inom ett större geografiskt område 

• enklare rekrytering genom attraktivare arbetsplats 

• samordningsvinster då det endast krävs en upplaga av styrande dokument som 

behovsutredning, tillsynsplan och taxa  

• minskade kostnader genom gemensamt ärendehanteringssystem. 

Samordningsvinster möjliggör ökad kvalitet och effektivitet för till exempel utåtriktat arbete, 

rättssäkerhet och handläggningstider. 

Miljöcheferna i Sjuhärad har undersökt olika samverkansformer för att reda ut vilka olika 

alternativ som finns samt tagit del av redan etablerade samarbetens erfarenheter. Den 

samverkansform som efter undersökningen bedömdes vara mest relevant att arbeta vidare 

med var kommunalförbund. Beslut togs på Sjuhärads miljöpresidiemöte den 13 november 

2019 att en avsiktsförklaring om att utreda framtida samverkansformer ska arbetas fram för 

att presenteras för samtliga miljönämnder.  

En sådan utredning bör uppdras av kommunstyrelsenivån för att undvika alla former av jäv 

eller partiskhet när den egna rollen som nämndledamot i nuvarande miljönämnd eller chef 

på en miljöförvaltning kommer att påverkas vid ett eventuellt införande av en ny 

samverkansorganisation.  
Nuläge 

På miljöpresidiet den 23 april konstaterades det att Ulricehamns kommun har valt att inte 

delta i utredningen. Svenljunga, Mark och Herrljunga kommuner har beslutat att delta i 

utredningen. Övriga kommuner har inte tagit beslut ännu.  

Tranemo kommun har idag en gemensam nämnd med Gislaveds kommun. I dagsläget finns 

det 16 miljöhandläggartjänster på bygg- och miljöförvaltningens miljöenhet som arbetar med 

att ge information, råd och utöva tillsyn och prövning inom områdena miljöskydd, 

hälsoskydd, säkra livsmedel, dricksvatten, animaliska biprodukter, alkohol, tobak och 

receptfria läkemedel. Utöver det finns det också en miljörådgivare på förvaltningen.  

I dagsläget sker en hel del justeringar och förbättringar i området för miljö. Det med syfte att 

stärka kvalitén i arbetet. Att gå in i en till utredning skapar mer arbete och upplevs något för 

tidigt innan man kan se utfallet av de förbättringsåtgärder som kopplats in under det senaste 

året.   

Ekonomisk påverkan 

Det är svårt att uppskatta en kostnad eftersom den är beroende på utredningens omfattning 

och djup, men sannolikt blir kostnaden 200 000 – 400 000 kr. Kostnaderna för 

utredningsuppdraget fördelas procentuellt mellan deltagande kommuner utefter 
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kommunernas invånarantal 1/1 2020. Det skulle innebära ungefär 5 % för Tranemo kommun 

vilket skulle ge en kostnad på 10 000 – 20 000 tkr. Kostnaden kan variera beroende på vilka 

ytterligare kommuner som väljer att delta i utredningen.  

Barnkonventionen  

Ärendet bedöms inte påverka det barnrättsliga perspektivet. 

Beslutsunderlag 

KS §180, 2021-08-30 

AU §112, 2021-06-17 

Tjänsteskrivelse 2021-04-12 

Utredningsuppdrag kommunal samverkan Sjuhärad Dnr: 2020-2914 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Wajdi-Louis Azouri (SD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 

Ekonomifunktionen 

Bygg- och Miljö Gislaved 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Avslutat 
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§ 165 Årsredovisning 2020, Tolkförmedling Väst (TFV) KS/2021:239 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Godkänner Tolkförmedling Väst årsredovisning för år 2020. 

• Beviljar ansvarsfrihet för styrelsen och dess ledamöter.  

• Godkänner återbetalning om 5 mnkr av eget kapital till medlemskommunerna, varav 

8 341 kronor till Tranemo kommun. 

 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Jäv 

Eva-Karin Haglund (S) och Cecilia Valbrant (C) anmäler jäv och deltar därmed inte i 

handläggningen av ärendet.  

Ärendet 

Tolkförmedling Väst är ett kommunalförbund och dess ändamål är att tillgodose 

medlemmarnas behov av språktolk. Förbundet består av totalt 40 medlemskommuner.  

Resultatet för år 2020 uppgick till 3,4 mnkr vilket är en försämring från föregående års 

resultat på 5,8 mnkr. Verksamhetens intäkter har minskat från föregående år som en följd av 

pandemin då efterfrågan på tolk varit begränsat.  

Revisonen bedömer att räkenskaperna i all väsentlighet är rättvisande, att internkontrollen 

varit tillräcklig och att resultat enligt årsredovisningen är förenlig med de direktionens mål.  

Förbundet finansieras av intäkter från de tjänster som medlemskommunerna köper enligt 

självkostnadsprincipen, vilket lett från start till att förbundet har byggt upp ett stabilt eget 

kapital. För att en återbetalning av eget kapital ska ske måste det uppgå till minst 27 mnkr, 

något som uppnåtts både 2019 och 2020. Under 2021 kan en återbetalning på 5 mnkr ske till 

medlemskommunerna, som baseras på hur stor andel som köpts av respektive kommuner 

under år 2019 och 2020. Tranemo kommun kommer erhålla 8 341 kronor.  

Ekonomisk påverkan 

Tranemo kommun kommer erhålla en återbetalning om 8 341 kronor.  

Barnkonventionen  

Ärendet påverkar inte barn.  

Beslutsunderlag 

KS §161, 2021-06-21 

AU §99, 2021-06-03 

Tjänsteskrivelse 2021-05-11 
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Revisionsberättelse 2020 

Årsredovisning 2020 

Protokollsutdrag 

Bilaga till revisionsberättelse, PwC 

Tabell med utbetalningssummor Tolkförmedling Väst 

Tjänsteutlåtande återbetalning av eget kapital Tolkförmedling Väst 

Beslutet skickas till 

Ekonomifunktionen 

Tolkförmedling Väst 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Avslutat 
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§ 166 Årsredovisning 2020 - Södra Älvsborgs räddningstjänstförbund, 

SÄRF KS/2021:297 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Godkänner Södra Älvsborgs Räddningstjänstförbunds årsredovisning för år 2020. 

• Beviljar ansvarsfrihet till styrelsen och dess ledamöter.  

 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Jäv 

Anders Brolin (S) och Stephan Bergman (M) anmäler jäv och deltar därmed inte i 

handläggningen av ärendet. Ulf Nyberg (M) ersätter. 

Ärendet 

SÄRF är ett kommunalförbund som för medlemskommunernas räkning ansvarar för förebyggande 

verksamhet inom området samhällsskydd, räddningstjänst och beredskap genom att bereda 

människors liv, hälsa, egendom samt miljö, ett tillfredsställande och likvärdigt skydd mot olyckor.  

Kommunalförbundet består av kommunerna Borås, Bollebygd, Mark, Svenljunga, Tranemo och 

Ulricehamn.  

Förbundet finanserias till största del av skattemedel och under 2020 var medlemsbidraget 170,2 Mnkr 

vilket innebar en höjning på 3% från 2019. Bidragsfinansiering av verksamheten uppgår till 90,7% och 

kostnaden per invånare inom förbundet var under 2020 828kr.  

Årets resultat uppgick till 5,7 mnkr, trots ett budgeterat utfall om -2,3 mnkr. Den största 

budgetavvikelsen avser pensionskostnaden på totalt +6,1 Mnkr men även lägre kostnader för 

avskrivningar och personal bidrar till ett högre resultat än budget. SÄRF investerade 2,7 mnkr under 

2020 varav främst på fordonsflottan.  

Revisorerna bedömer att verksamheten sköts på ett ändamålsenligt och från ekonomisk synpunkt 

tillfredställande sätt. Den interna kontrollen bedöms som tillräckligt.  

Ekonomisk påverkan 

Ärendet har ingen ekonomisk påverkan.  

Barnkonventionen  

Ärendet påverkar inte barn.  
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Beslutsunderlag 

KS §162, 2021-06-21 

AU §98, 2021-06-03 

Tjänsteskrivelse 2021-05-10 

Revisionsberättelse 2020 SÄRF årsredovisning 2020 

Rapport Revisorernas granskning av SÄRF årsredovisning 2020 

§ 14 Årsredovisning och verksamhetsuppföljning 2020 SÄRF 

Beslutet skickas till 

Ekonomifunktionen 

Södra Älvsborgs Räddningstjänstförbund 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Avslutat 
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§ 17 Årsredovisning 2020, Sjuhärads kommunalförbund, 

Boråsregionen KS/2021:279 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Godkänner Sjuhärads kommunalförbunds årsredovisning för år 2020. 

• Beviljar ansvarsfrihet för styrelsen och dess ledamöter.  

 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Jäv 

Lennart Haglund (C) anmäler jäv och deltar därmed inte i handläggningen av ärendet.  

Ärendet 

Boråsregionen Sjuhärads kommunalförbund bildades 1999 och är ett politiskt styrt 

samverkansorgan för kommunerna Bollebygd, Borås, Herrljunga, Mark, Svenljunga, 

Tranemo, Ulricehamn, Vårgårda och Varbergs. Förbundet bedriver bland annat verksamhet 

inom regional utveckling samt välfärd och kompetens med syfte att främja samverkan 

mellan medlemskommunerna.  

Totalt redovisar förbundet ett positivt resultat om 107 tkr gentemot budget. Årets resultat är 

973 tkr högre än för år 2019. Den största avvikelsen finns hos förbundskansliet som redovisar 

ett överskott om 1 221 tkr som är hänförligt till minskade personalkostnader och ökade 

intäkter till följd av effektiviseringar. Navet science center redovisar ett underskott och det 

beror på det minskade bidraget från Skolverket, investering i en astronomiutställning samt 

minskade intäkter till följd av pandemin, motsvarande ca 3 000 tkr. Majoriteten av de 

minskade intäkterna har dock balanserats genom kostnadsreducerande åtgärder och 

alternativ finansiering. 

Revisorerna anser att resultatet i årsredovisningen i huvudsak bedöms vara förenligt med de 

mål som Direktionen har beslutat om. Revisorerna bedömer också att den interna kontrollen 

är tillräcklig men bör utvecklas genom att samtliga kontrollmoment genomförs. 

Ekonomisk påverkan 

Ärendet har ingen ekonomisk påverkan.  

Barnkonventionen  

Ärendet påverkar inte barn.  
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Beslutsunderlag 

KS §163, 2021-06-21 

AU §100, 2021-06-03 

Tjänsteskrivelse 2021-05-11 

Rapport - Granskning av Sjuhärads kommunalförbund årsbokslut 2020 

Revisionsberättelse för Sjuhärads kommunalförbund 2020 signerat 

Årsredovisning 2020 inkl bilagor – slutversion 

Protokollsutdrag § 8 210212 Årsredovisning 2020 Boråsregionen Sjuhärads 

kommunalförbund 

Beslutet skickas till 

Ekonomifunktionen 

Boråsregionen Sjuhärads kommunalförbund 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Avslutat 
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§ 168 Valärende - avsägelse Ulrika Glans (M) som ledamot i bygg-och 

miljönämnden och som ersättare i kommunstyrelsen KS/2021:323 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Utser Ulf Nyberg (M) till ny ersättare i kommunstyrelsen 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

Ulrika Glans (M) inkom 2021-05-10 med en skrivelse där hon begär om att bli entledigad från 

sina uppdrag som ledamot i bygg- och miljönämnden och som ersättare i kommunstyrelsen 

från 2021-07-01. 2021-06-14, §140 beslutade kommunfullmäktige att entlediga Ulrika Glans 

(M) från sina uppdrag som ersättare i kommunstyrelsen och ledamot samverkansnämnden 

Bygg- och miljö från och med 2021-07-01. Erik Kalmar (M) utsågs till ny ledamot i 

samverkansnämnden Bygg- och Miljö. 

Kommunfullmäktige ska utse ny ersättare till kommunstyrelsen. 

Beslutsunderlag 

KF §140, 2021-06-14 

Avsägelse från Ulrika Glans (M) 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Stephan Bergman (M) föreslår att utse Ulf Nyberg (M) till ny ersättare i kommunstyrelsen. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar fullmäktige om de kan besluta enligt Bergmans (M) förslag. Förslaget 

bifalles. 

Beslutet skickas till 

Hemsidan 

HR-Funktionen 

Medborgarservice- och processtöd 

Status 

Avslutat 
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§ 169 Valärende - Avsägelse från Monica Fredin (S) för samtliga 

uppdrag KS/2021:155 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Utser Robert Hernwall (V) till ny ersättare till styrelsens för Tranemo Utvecklings AB 

(TUAB). 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

2021-03-02 inkom Monica Fredin (S) med en skrivelse där hon begär att bli entledigad från 

samtliga av hennes uppdrag.  

2021-03-16 utsåg fullmäktige Sven-Olof Andersson (S) till ny ledamot i styrelsen för Tranemo 

Utvecklings AB (TUAB). Fullmäktige behöver utse en ny ersättare till styrelsen efter Sven-

Olof Andersson (S). 

Beslutsunderlag 

KF §141, 2021-06-14 

Avsägelse från förtroendeuppdrag – Monica Fredin (S) 

KF §110, 2021-05-10 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Jonas Blank (V) föreslår att utse Robert Hernwall (V) till ny ersättare till styrelsen för 

Tranemo Utvecklings AB (TUAB).  

Beslutsgång 

Ordförande frågar kommunfullmäktige om de kan besluta enligt Blanks (V) förslag. 

Förslaget bifalles. 

Beslutet skickas till 

HR-funktionen 

Eva Borg 

Medborgarservice- och processtöd 

Hemsidan 

Robert Hernwall  

Status 

Avslutat 
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§ 170 Valärende - avsägelse Ann Blomquist Ölander (KD) som 

ersättare i kommunfullmäktige KS/2021:357 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

Ann Blomquist Ölander (Kd) har 2021-05-24 inkommit med en skrivelse där hon begär om 

att bli entledigad från sitt uppdrag som ersättare i kommunfullmäktige.  

Länsstyrelsen har efter sammanräkning, utsett Robert Bertilsson (Kd) till ny ersättare i 

kommunfullmäktige, från och med 14 juni 2021 till och 14 oktober 2022. 

Beslutsunderlag 

Avsägelse från Ann Blomquist Ölander (Kd) 

Beslut från länsstyrelsen 

KF §143, 2021-06-14 

Beslutet skickas till 

Hemsidan 

HR-funktionen 

Medborgarservice- och processtöd 

Status 

Avslutat 
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§ 171 Valärende - avsägelse Marianne Andersson (C)  som ersättare i 

kommunstyrelsen och kommunfullmäktige samt ledamot i 

äldreplansberedningen KS/2021:345 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Noterar informationen. 

• Utser Jörgen Eriksson (C) till ny ersättare i kommunstyrelsen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

Marianne Andersson (C) har 2021-05-24 inkommit med en skrivelse där hon begär om att bli 

entledigad från sina uppdrag som ersättare i kommunstyrelsen och kommunfullmäktige 

samt ledamot i äldreberedningen.  

Länsstyrelsen har efter sammanräkning, utsett Alexandra Sindell (C) till ny ersättare i 

kommunfullmäktige, från och med 14 juni 2021 till 14 oktober 2022. 

2021-06-14 §144 utsågs Viktoria Haraldsson (C) till ny ledamot och ställföreträdande 

beredningsledare i äldreberedningen.  

Kommunfullmäktige behöver utse en ny ersättare till kommunstyrelsen. 

Beslutsunderlag 

Avsägelse från Marianne Andersson (C) 

KF §144, 2021-06-14 

Sammanräkning från länsstyrelsen 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Christoffer Andersson (C) föreslår att utse Jörgen Eriksson (C) till ny ersättare i 

kommunstyrelsen. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar kommunfullmäktige om de kan besluta enligt Andersson (C) förslag. 

Förslaget bifalles. 

Beslutet skickas till 

Hemsidan 

HR-funktionen 

Medborgarservice- och processtöd 
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Status 

Avslutat 
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§ 172 Valärende - Avsägelse från Fredrik Risby (Kd) för samtliga 

uppdrag KS/2021:343, KS/2021:470 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Noterar informationen. 

• Utser Madde Lind (S) till ny ledamot och ordförande i Tranemo Utvecklings AB 

(TUAB). 

• Utser Per Simonson (Kd) till ny ersättare i krisledningsnämnd. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

Fredrik Risby (Kd) har 2021-05-21 inkommit med en skrivelse där han begär om att bli 

entledigad från samtliga av sina uppdrag.  

Länsstyrelsen har efter sammanräkning, utsett Brigitta Barenfeld (Kd) till ledamot och Marita 

Falk Axelsson (Kd) till ny ersättare i kommunfullmäktige från 14 juni 2021 till 14 oktober 

2022. 

Valberedningen har berett ärendet med val av ny ledamot och ordförande i Tranemo 

Utvecklings AB (TUAB). 

Kommunfullmäktige ska utse en ny ersättare till krisledningsnämnden. 

Beslutsunderlag 

KF §145, 2021-06-14 

Avsägelse från Fredrik Risby (Kd) 

Sammanräkning från Länsstyrelsen 

§7, Valberedning, 2021-09-02 

Nominering av ordförande till TUAB 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Brigitte Barenfeld (Kd) föreslår att utse Per Simonson (Kd) till ny ersättare i 

krisledningsnämnden. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar kommunfullmäktige om de kan besluta enligt Barenfelds (Kd) förslag. 

Förslaget bifalles. 

Beslutet skickas till 

Hemsidan 

HR-funktionen 
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Eva Borg 

Medborgarservice- och processtöd 

Status 

Avslutat 
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§ 173 Valärende - avsägelse Robert Bertilsson (KD) som ersättare i 

kommunfullmäktige KS/2021:432 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Entledigar Robert Bertilsson (Kd) från sitt uppdrag som ersättare i 

kommunfullmäktige. 

• Begär ny sammanräkning från Länsstyrelsen efter Robert Bertilsson (Kd). 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

Robert Bertilsson (Kd) har, 2021-07-01 inkommit med en skrivelse där han begär att bli 

entledigad från sitt uppdrag som ersättare i kommunfullmäktige. 

Beslutsunderlag 

Avsägelse Robert Bertilsson (Kd) 

Beslutet skickas till 

Hemsidan 

HR-funktionen 

Medborgarservice- och processtöd 

Status 

Pågående 
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§ 174 Information från kommunstyrelsen  

Kommunfullmäktiges beslut 

• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

Kommunfullmäktige får information om; 

- Jävsutbildning 

- Visselblåsarfunktion 

Föredragning och debatt 

Kommunstyrelsens ordförande Anders Brolin (S) föredrar ärendet och svarar på frågor. 

Status 

Pågående 
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§ 175 Delgivningar KS/2021:34, KS/2021:136, KS/2021:445, KS/2021:87 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

Kommunfullmäktige delges följande handlingar; 

- Sammanträdestider för regionfullmäktige 2022 

- Minnesanteckningar Polsam 2021-08-19 

- Handlingar KFi årsmöte 2021 

- Protokoll VB 2021-09-02 

Status 

Pågående 
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§ 176 Rapport från beredningarna  

Kommunfullmäktiges beslut 

• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

Information ges om pågående arbetet i Äldreberedningen och Arvodesberedningen. 

Föredragning och debatt 

Beredningsledarna Marita Nordin (S) och Ann-Christine Simonsson (C) föredrar ärendet. 

Status 

Pågående 
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§ 177 Rapport från revisorerna  

Kommunfullmäktiges beslut 

• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

Information ges om revisorernas arbete med två fördjupade granskningar om elevhälsan 

samt bisysslor bland tjänstepersoner. 

Föredragning och debatt 

Revisorernas ordförande Bengt Melkersson (C) föredrar ärendet och svarar på frågor. 

Status 

Pågående 
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NÄRVARO- OCH OMRÖSTNINGSLISTA 6/2021 
vid kommunfullmäktige 2021-09-20 kl. 18.00 
 
 

 

Ledamöter 

 

Närvaro 

 

Omröstning 
1 

 

Omröstning 
2 

 

Omröstning 
3 

 

Omröstning 
4 

1. Eva-Karin Haglund (S) 
§§151-164, §§166-177 

 

 
I 

    

2. Bo Haarala (S) 

 

 
I 

    

3. Rose Torkelsson (S) 

 

 
I 

    

4. Göran Björk (S) 

 

 
I 

    

5. Lena Eksberg (S) 

 

 
I 

    

6. Anders Brolin (S) §§151-
165, §§167-177 

 

 
I 

    

7. Tatjana Dujin Peterson (S) 

 

 
I 

    

8. Mari Kockali (S) 

Marita Nordin (S)  

 
I 

    

9. Kerstin Karp Alf (S) 

 

 
I 

    

10. Eija Qvist (S) 

 

 
I 
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vid kommunfullmäktige 2021-09-20 kl. 18.00 
 

11. Leif Gustavsson (S) 

 

 
I 

    

12. Johnny Ohlsson (S) 
 

 
I 

    

13. Erene Bertilsson (KD) 

 

 
I 

    

14. Brigitte Barenfeld (KD) 
§§151-161, §§165-177 

 

 
I 

    

15. Robin Kaas (V) 

 

 
I 

    

16. Jonas Blank (V) 

 

 
I 

    

 

17. Caroline Bergmann (MP) 

 

 
I 

    

18. Lennart Haglund (C) 
§§151-166, §§168-177 

 
I 

    

19. Christoffer Andersson (C) 

 

 
I 

    

20. Torbjörn Edgren (C) 

 

 
I 

    

21. Cecilia Valbrant (C) 
§§151-164, §§166-177 

 

 
I 

    

22. Fredrik Larsson (C) 

Ann-Christine Simonsson (C) 

 
I 
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23. Emelie Romland (C) 

 

 
I 

    

24. Crister Persson (C) 

 

 
I 
 

    

25. Stephan Bergman (M) 
§§151-165, §§167-177 
Ulf Nyberg §166 

 
I 

    

26. ChrisTina Yngvesson 
(oberoende (M)) 

 

 
I 

    

27. Birgitta Olander 
(oberoende (M)) 

 

 
I 

 

    

28. Kathleen Wireklev (M) 

 

 
I 

    

29. Ellinor Liljegren Kalmar 
(M) 

 

 
I 

    

30. Wajdi-Louis Azouri (SD) 

 

 
I 

    

31. Jan Hagberg (SD) 

 

 
I 

    

32. Anna Letth (SD) 

 

 
I 

    

33. Ivan Letth (SD) 

 

 
I 
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34. Johnny Letth (oberoende 
(SD)) 

 

 
I 

    

35. Karin Ljungdahl (C) 

 

 
I 

    

36. Ana Alvarez-Björk (L) 

 

 

I 

    

37. Ulf Thifors (S) 

 

 
I 
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Plats   Forumsalen i Tranemo/ Digitalt via Microsoft Teams 


Tid   18:00 – 20:10  


 


Närvarande Beslutande     


Se närvaro/omröstningslista 6/2021 


 


Övriga närvarande Sanna Blomgren, processekreterare 


  Carita Brovall, kommunchef 


  Kajsa Montan, funktionschef 


  Anne Steine, processekreterare 


  Moa Jakobsson Chaaya, processekreterare 


  Patrik Johansson, IT-strateg 


  Patrik Westerlund, sektionschef 


  Manda Schillerås, verksamhetschef §154 


  Ellinor Lundholm, samhällsplanerare §154 


  Love Andersson, förslagsställare §157 


 


Paragrafer  §151-§177 


Utses att justera  Birgitta Olander (oberoende (M)), Leif Gustavsson (S) 


Paragrafer  §151-§177 


Utses att justera 


Protokollet signeras digitalt 


Underskrifter 


Sekreterare  Protokollet signeras digitalt 


  Sanna Blomgren 


Ordförande  Protokollet signeras digitalt 


  Ulf Thifors (S) 


Justeringsperson Protokollet signeras digitalt 


  Leif Gustavsson (S) Birgitta Olander (oberoende (M)) 
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ANSLAG/BEVIS 


Organ   Kommunfullmäktige 


Sammanträdesdatum 2021-09-20 


Anslaget under tiden 2021-09-24—2021-10-18 


Förvaringsplats  Kommunkontoret, Tranemo 


för protokoll 


Protokollet är justerat, vilket tillkännagivits genom anslag 


 


Underskrift   Protokollet signeras digitalt 


  Sanna Blomgren 
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Innehållsförteckning 


§ 151 Allmänhetens frågestund......................................................................................................... 5 


§ 152 Inkomna motioner och medborgarförslag KS/2021:403, KS/2021:422, KS/2021:443, 
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§ 151 Allmänhetens frågestund  


Kommunfullmäktiges beslut 


• Noterar informationen. 


Ärendet 


I enlighet med kommunfullmäktiges arbetsordning anordnas allmänhetens frågestund en 


gång per år. 


 


Det har inkommit två stycken frågor.  


Marie Schölling har ställt en fråga om skyddsskor för omsorgspersonalen i Tranemo 


kommun samt om parkering på Musseronvägen i Dalstorp.  


 


Kommunchef Carita Brovall besvarar frågan om skyddsskor för omsorgspersonal med att 


det idag inte finns något avtal mellan arbetsgivare och facklig part om skyddsskor. 


Omsorgssektionen kommer dock beakta förslaget från frågeställaren.  


 


Kommunchef Carita Brovall besvarar även frågan om parkering på Musseronvägen i 


Dalstorp med att det är tillåtet till parkering i 24 h på vardagar. Kommunen kan besluta om 


lokala trafikföreskrifter. Idag finns inte några sådana på denna plats.   


Föredragning och debatt 


Ordförande Ulf Thifors (S) föredrar frågorna. 


Kommunchef Carita Brovall besvarar frågorna. 


Status 


Avslutat 
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§ 152 Inkomna motioner och medborgarförslag KS/2021:403, 


KS/2021:422, KS/2021:443, KS/2021:469, KS/2021:442, KS/2021:501 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Noterar informationen om att medborgarförslag inkommit och av presidiet 


remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 


• Noterar informationen om att motion inkommit och av presidiet remitteras till 


kommunstyrelsen för beredning. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


Av kommunfullmäktiges arbetsordning framgår att den som är folkbokförd i kommunen får 


väcka ärenden genom medborgarförslag. 


Christer Wahlsten har lämnat ett medborgarförslag om vindskydd i Ölsremma, Love 


Andersson har lämnat ett medborgarförslag om överbliven tillagad lunchmat, Lena Klaiber 


har lämnat ett medborgarförslag om att bevara äldre hus i kommunen, Lars Gunnar Rubne 


har lämnat ett medborgarförslag om trafik och säkerhet för skolbarn och Tore och Carina 


Lundin har lämnat ett medborgarförslag om markeringar på gång- och cykelbanor. 


 


Av kommunallagen framgår att en ledamot får väcka ett ärende i fullmäktige genom en 


motion.  


Stephan Bergman (M) har lämnat en motion om revidering av flaggregler.  


 


Beslutsunderlag 


KS/2021:403 Medborgarförslag om vindskydd i Ölsremma 


KS/2021:422 Medborgarförslag om överbliven tillagad lunchmat 


KS/2021:443 Medborgarförslag om att bevara äldre hus i kommunen 


Bilaga 1 


Bilaga 2 


Bilaga 3 


Bilaga 4 


Bilaga 5 


Bilaga 6 


Bilaga7 


KS/2021:469 Motion om revidering av flaggregler 


KS/2021:442 Medborgarförslag om trafik och säkerhet för skolbarn 


KS/2021:501 Medborgarförslag om markeringar på gång och cykelbanor 


Bifogat foto till medborgarförslag 
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Beslutet skickas till 


Servicesektionen 


Stratsys 


TPB 


Status 


Pågående 
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§ 153 Inkomna interpellationer och frågor KS/2021:497 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Frågan får ställas. 


• Noterar svaret på frågan. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


Johnny Letth (SD) har ställt en fråga till kommunstyrelsens ordförande om villkoren för 


omställningsstöd.  


Kommunstyrelsens ordförande Anders Brolin (S) svarar att den förtroendevald uppfyller 


förutsättningarna om hen aktivt verkar för att få nytt arbete om den förtroendevalde inte 


redan ett arbete att återgå till. Har den förtroendevalde ett arbete att återgå till utgår 


omställningsstöd för år 1 enligt §6 i avtalet.  


Omställningsstödet utgår när det finns ett beslut från kommunfullmäktige om att den 


förtroendevalde blivit entledigad. 


Beslutsunderlag 


Fråga om kommunstyrelsens ordförande om villkoren kring omställningsstöd 


Föredragning och debatt 


Vice ordförande Karin Ljungdahl (C) föredrar frågan. 


Kommunstyrelsens ordförande Anders Brolin (S) föredrar svaret på frågan. 


Status 


Avslutat 
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§ 154 Återkoppling från Demokrati- och Visionsberedningen  


Kommunfullmäktiges beslut 


• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


Demokrati- och Visionsberedningen (DVB) informerar om sitt arbete med översiktsplan för 


Tranemo kommun.  


Föredragning och debatt 


Beredningsledare Johanna Persson (L), ställföreträdande beredningsledare Sören Karlsson 


(C), samhällsplanerare Ellinor Lundholm och verksamhetschef Manda Schillerås föredrar 


ärendet och svarar på frågor. 


Status 


Avslutat 
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§ 155 Bostadsförsörjningsprogram Tranemo kommun KS/2020:515 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Antar revidering om bostadsförsörjningsprogram för Tranemo kommun med några 


redaktionella ändringar. 


 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Beslutsmotivering 


I Lagen om kommunernas bostadsförsörjningsansvar (2000:1383) meddelas att kommunen ska 


planera för och ange riktlinjer för bostadsförsörjningen. 


Sammanfattning av ärendet 


Bostadsförsörjningsprogrammet ska antas av kommunfullmäktige under varje 


mandatperiod. Om nya riktlinjer måste upprättas ska de antas av kommunfullmäktige. 


Förvaltningen har tagit fram ett nytt bostadsförsörjningsprogram i Tranemo kommun som 


går i linje med gällande översiktsplan (2009), kommunfullmäktigemålen (2021) och vision 


och strategisk plan (2021). Kommunens demografiska utveckling, efterfrågan på bostäder 


och bostadsbehov i kombination med befolkningsmålet kräver planberedskap och planlagd 


mark för bostäder, särskilt flerbostadshus. Målet 14 000 invånare 2035 innebär en 


befolkningsökning med 1% som innebär i snitt 70 nya bostäder per år.  


Förvaltningen har reviderat ändringar enligt Kommunstyrelsens önskemål 2021 05 31 § 115. 


Revideringar är markerade i gult i bostadsförsörjningsprogrammet.   


Ärendet 


Syftet är att skapa förutsättningar för alla i kommunen att leva i goda bostäder och främja att 


ändamålsenliga åtgärder för bostadsförsörjningen förbereds och genomförs. Riktlinjer för 


bostadsförsörjningen ska antas av kommunfullmäktige under varje mandatperiod. 


Förändras förutsättningarna för de antagna riktlinjerna ska nya riktlinjer upprättas och antas 


av kommunfullmäktige. 


Bostadsförsörjningsprogrammet ska särskilt grundas på en analys av den demografiska 


utvecklingen, av efterfrågan på bostäder, bostadsbehovet för särskilda grupper och 


marknadsförutsättningar:  


• Kommunens mål för bostadsbyggande och utveckling av bostadsbeståndet.  


• Kommunens planerade insatser för att nå uppsatta mål.  


• Hur kommunen har tagit hänsyn till relevanta nationella och regionala mål, planer 


och program som är av betydelse för bostadsförsörjningen.  
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Bostadsförsörjningsprogrammet går i linje med Översiktsplanen (2009) för Tranemo 


kommun som anger den långsiktiga utvecklingen av den fysiska planeringen, men också de 


fyra nya kommunfullmäktigemålen (2021): Brukaren i fokus, Hållbart samhälle, 14 000 invånare 


2035 och Attraktiv arbetsplats. Samt den nya visionen och strategiska planen (2021). 


Kommunen kommer arbeta för att ta fram en ny översiktsplan från år 2021. 


 


För att nå målet 14 000 invånare 2035 krävs en befolkningsökning med 1,0% som innebär i 


snitt 70 nya bostäder per år. För att vara på den säkra sidan behöver man ta höjd för 90 nya 


bostäder per år. Det måste finnas planberedskap och planlagd mark för bostäder för att 


kunna följa upp den önskade befolkningstillväxten. Utifrån målet Hållbart samhälle måste 


hänsyn tas till grönytor och natur, kultur och andra mjuka värden i planering av 


bostadsbyggande.  


Bostadsförsörjningsprogrammets mål är att eftersträva en balans mellan tillgång och 


efterfrågan för hyresrätter, bostadsrätter, äganderätter och tomter för eget byggande. 


Programmet visar planerade expansionsområden, hur många bostäder som planeras byggas 


under perioden samt boendeform (planprioriteringslistan). Det ger information och 


tydliggör kommunens planer för den egna organisationen, allmänheten och exploatörer på 


bostadsmarknaden.  


Ekonomisk påverkan 


Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. Varje enskild detaljplan och andra utbyggnader 


medför dock kostnader som hanteras i separata ärenden.   


Barnkonventionen  


Ärendet har ingen direkt påverkan på barn. Barnperspektivet beaktas vid varje enskild 


detaljplan och andra utbyggnader.   


Beslutsunderlag 


KS §179, 2021-08-30 


AU §119, 2021-08-17 


Tjänsteskrivelse 2021-08-03 


Bostadsförsörjningsprogram Tranemo kommun 2021-2025 


Föredragning och debatt 


Sektionschef Patrik Westerlund föredrar ärendet och svarar på frågor. 


Förslag till beslut på sammanträdet 


Anders Brolin (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
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Beslutet skickas till 


Samhällssektionen 


Omsorgssektionen 


Lärandesektionen 


Författningssamlingen 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Avslutat 
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§ 156 Svar - Medborgarförslag om fria bad KS/2020:143 
 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Medborgarförslaget antas 


 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


 


Ärendet 


Jose Hernandez har 2020-03-02 lämnat ett medborgarförslag om fria bad i Tranemo simhall 


för personer med beslut om daglig verksamhet enligt LSS eller daglig sysselsättning enligt 


SoL.  


 


Förslagsställaren anser att dessa personer utför ett arbete inom kommunens verksamheter 


eller på praktikplats i kommunal eller privat regi och att liksom andra anställda i kommunen 


ska ha rätt till fria bad.  Det är också viktigt med fysisk aktivitet, för både psykisk och fysisk 


hälsa och detta är i många avseenden en särskilt sårbar grupp. Det finns idag 60 personer 


inom denna verksamhet är berörda.  


 


Förvaltningen var i kontakt med förslagsställaren 2021-06-01 för att ge förslagsställaren 


tillfälle att utveckla sitt förslag.  


 


Förvaltningen ställer sig positiv till förslaget. 


Ekonomisk påverkan 


Förslaget i sig ger ingen ekonomisk påverkan förutom eventuella förlorade intäkter från de 


personer som skulle ha köpt ett årskort. Ett årskort i simhallen kostar 1080 kr/person. 


Barnkonventionen  


Ärendet har ingen negativ påverkan på barn.  


Beslutsunderlag 


KS §186, 2021-08-30 


AU §108, 2021-06-17 


Tjänsteskrivelse om svar på motion om fria bad 2021-06-01 


Medborgarförslag om fria bad 
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Beslutet skickas till 


José Hernandez 


Servicesektionen 


Ekonomifunktionen  


Samhällssektionen  


Stratsys 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status 


Avslutat 
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§ 157 Svar - Medborgarförslag om hopptornet i Ambjörnarp 


KS/2020:638 
 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Medborgarförslaget avslås. 


• Om ett hopptorn kan anordnas på ett säkert sätt ska det genomföras med finansiering 


av 2022 års budget 


 


Protokollsanteckning 


Love Andersson inkommer med nya frågor angående hopptornet. Ordförande Ulf Thifors 


(S) uppmanar frågeställaren att skicka in frågorna till förvaltningen för att få dem besvarade.  


Ärendet  


Ett medborgarförslag har inkommit 2020-12-08 från Filipa Lindèn samt Love Andersson. 


Förslagsställarna vill att Visens badplats ska ha kvar hopptorn och att kommunen ska 


förlänga befintligt bryggsystem. 


Förvaltningen var i kontakt med frågeställaren 2021-03-02. 


 


Förvaltningen övertog skötseln av Visens badplats inför badsäsongen år 2020 och sköts av 


Arbetsmarknadsenheten. I samband med bryggutläggningen konstaterades att 


bottenförhållandena varierade och vid bryggsektionen längs ut med trampolinen var det 


även påtagligt grunt till botten. Sträckningen för bryggorna justerades till annan riktning 


men även där var det påtagligt grunt med ojämna bottenförhållande. Flera personer har även 


påtalat att man slagit i botten när man hoppat från trampolinen.  


 


Vid översyn av befintliga bryggor sommaren 2020 gjordes bedömningen att samtliga 


bryggsektioner var i så pass dåligt skick att beslut togs om att beställa 12st nya 


bryggsektioner till Visens badplats inför badsäsongen 2021. 


 


Förvaltningens uppfattning är att det inte är lämpligt med en trampolin där man kan 


garantera att människor inte kan skada sig. Att förlänga befintligt bryggsystem med 


ytterligare bryggsektioner har förvaltningen inga pengar till eftersom även andra 


kommunala badplatser är i behov av uppfräschning med nya bryggor beroende på ålderdom 


samt konstruktionsmatrealet börjat få brister.    


Ekonomisk påverkan 


Inför badsäsongen 2021 kommer Ambjörnarps badplats rustas med 12 st nya bryggor samt 


Limmared badplats med 8st till en total kostnad på ca: 220 000kr. 


Kostnaden finns upptagen i förvaltningens budget. 
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Barnkonventionen 


Ingen särskild betydelse. 


Beslutsunderlag 


KS §184, 2021-08-30 


AU §107, 2021-06-17 


Svar på Medborgarförslag om hopptornet i Ambjörnarp 


Medborgarförslag om hopptornet i Ambjörnarp  


MSB Utredning vattendjup vid dykning 


Minnesanteckningar – Möte hopptorn 


Föredragning och debatt 


Love Andersson föredrar sitt medborgarförslag.  


Beslutet skickas till 


Samhällssektionen 


Ekonomifunktionen  


Förslagsställarna 


Stratsys 


Status 


Avslutat 
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§ 158 Svar - Motion om slöseri med skattemedel, ipads KS/2021:238 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Motionen avslås 


 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


ChrisTina Yngvesson (oberoende (M)) har 2021-04-19 lämnat en motion angående slöseri 


med skattemedel avseende Ipads. Förslagsställaren anser att teknisk utrustning, i form av 


Ipads, inte nyttjas till sin fulla kapacitet och att det bidrar till ett slöseri med skattemedel. 


Förslagsställaren yrkar därför på att:  


 


• Läsplattor används tills dess att de går sönder, det vill säga garantitiden spelar ingen 


roll.  


• Återlämnandet av läsplattor sker till personal, som kvitterar tillbaka plattan och 


ansvarar för att den är utloggad och komplett vid återlämnandet.  


• Person som underlåter att sköta lånad enhet skall bli ersättningsskyldig för 


densamma.  


 


Förvaltningen var i kontakt med ChrisTina Yngvesson 2021-06-21 för att ge motionären 


tillfälle att utveckla sitt förslag. Motionären lyfte vid det tillfället fram vikten av att 


skattemedel nyttjas varsamt och att plattor återställs korrekt vid inlämnande.   


Hantering av Ipads 


Förtroendevalda 


Vid upphörande av förtroendeuppdrag ska Ipad med tillhörande utrustning återlämnas till 


Medborgarservice- och processtödsfunktionen. Återlämnas inte Ipad inom en månad 


faktureras vederbörande på bokfört restvärde av utrustningen till en summa på minimum 


3000 kronor. Om behov finns byts enheten ut vart tredje år.  


Förvaltningen 


Inom förvaltningen, där användandet av läsplattor främst sker inom skolan, byts dessa ut 


när enheten tappat batterikapacitet. Vanligtvis sker det efter 4–5 år.  


 


När en uppsagd läsplatta inkommer till IT-enheten tas den bort som inventarie och hämtas 


upp av leverantör. Från den 1 januari 2020 är alla läsplattor hanterade vilket innebär att 
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plattan, om den inte skulle vara korrekt återställd vid inlämnande, kan återställas av IT-


enheten om användaren skulle glömt att logga ut på rätt sätt med sitt Applekonto. 


Slutsats  


Förvaltningens bedömning är att läsplattor idag används till dess att de inte längre är 


funktionsdugliga utifrån avsett användningsområde. Eftersom alla läsplattor från och med 


januari 2020 är hanterade av IT-enheten säkerställs återlämnande i korrekt skick, vilket 


medför högre ersättning i samband med återlämnandet.  


Ekonomisk påverkan 


Ärendet har ingen ekonomisk påverkan.  


Barnkonventionen  


Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv.  


Beslutsunderlag 


KS §185, 2021-08-30 


AU §115, 2021-08-17 


KF §57 Inkomna motioner och medborgarförslag  


Motion slöseri med skattemedel 


Tjänsteskrivelse – svar på motion om slöseri med skattemedel, ipads  


Föredragning och debatt 


ChrisTina Yngvesson (oberoende (M)) tackar för svaret och deltar i debatt. 


Beslutet skickas till 


ChrisTina Yngvesson    


Servicesektionen 


Stratsys 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status 


Avslutat 
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§ 159 Svar - Motion om muntlig presentation av interpellation 


KS/2021:95 
 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Motionen avslås 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


ChrisTina Yngvesson,  har 2021-02-01 lämnat en motion angående fullmäktigeledamöters 


rätt att presentera interpellationer.  


 


Förslagsställaren anser att den demokratiska rätten att yttra sig i fullmäktige kraftigt 


åsidosatts med det sätt att arbeta som vi har idag. Idag läses interpellationen upp av vice 


ordföranden. Ett annat motiv som motionären lyfter fram är att interpellationen blir väldigt 


lång och att intentionen i interpellationen inte kommer fram ordentligt.  


 


Förslagsställaren föreslår att tjänstgörande fullmäktigeledamöter ska muntligt presentera 


sina frågor och interpellationer själva såvida de inte avböjer detta.  


Förvaltningen var i kontakt med ChrisTina Yngvesson 2021-06-02 för att ge motionären 


tillfälle att utveckla sitt förslag. Hon hade inget att tillägga. 


 


Ledamot i fullmäktige kan enligt Kommunallagen (KL) 4 kap 19 § ställa frågor och 


interpellationer enligt 5 kap 59-64 §§ KL. I 5 kap 62 § KL anges att fullmäktige utan föregående 


överläggning beslutar om en interpellation får ställas. Kommunfullmäktiges ordförande och 


förvaltningen menar att utan föregående överläggning innebär att fullmäktige beslutar om den 


skriftliga interpellationen eller frågan får ställas utan inlägg från talarstolen.  


 


Den demokratiska yttranderätten är viktig och initiativrätt med interpellationer eller frågor 


är ett led i systemet för att utkräva politiskt ansvar. Interpellationer, som bör ställas endast i 


angelägenheter av större intresse för kommunen, hanteras korrekt utifrån den bestämda 


hanteringen i dagsläget och tillgodoser de demokratiska rättigheterna utifrån 


kommunallagens mening.  


Ekonomisk påverkan 


Ingen ekonomisk påverkan i ärendet. 


Barnkonventionen  


Ärendet har ingen påverkan ur ett barnsättsperspektiv. 
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Beslutsunderlag 


KS §187, 2021-08-30 


AU §109, 2021-06-17 


KF § 3 inkomna motioner och medborgarförslag 


Tjänsteskrivelse om muntlig presentation av interpellationer 


Föredragning och debatt 


ChrisTina Yngvesson (oberoende (M)) tackar för svaret och deltar i debatt. 


Beslutet skickas till 


ChrisTina Yngvesson    


Servicesektionen 


Stratsys 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status 


Avslutat 
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§ 160 Svar - Motion om bidrag till IOP KS/2021:93 
 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Motionen avslås 


 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


 


Ärendet 


ChrisTina Yngvesson och Birgitta Olander har 2021-02-08 lämnat en motion angående 


kommunens idéburna offentliga partnerskap (IOP) med Glasets Hus. 


 


Förslagsställarna anser att ärendet inte utgör något IOP och menar att förvaltningen i 


samband med konkurrensverkets granskning har uttalat sig om att avtalet inte är något IOP. 


Med anledning av det yrkar förslagsställarna att inga utbetalningar ska ske och att den 


budgeterade summan istället ska läggas i bidragspotten som alla föreningar ska kunna söka 


efter likvärdiga kriterier.  


 


Förvaltningen var i kontakt med Cristina Yngvesson 2021-03-25 och med Birgitta Olander 


2021-06-03 för att ge motionärerna tillfälle att utveckla sitt förslag. ChrisTina Yngvesson 


förtydligade bland annat att hon ser avtalet som ett bidrag till Glasets Hus som andra 


föreningar och byalagar inte har möjlighet att få del av eller möjlighet att söka.  


 


Förvaltningen anser av överenskommelsen är ett IOP och har aldrig uttalat något annat. 


Konkurrensverket som är tillsynsmyndighet påbörjade en utredning och efterfrågade 


information om överenskommelsen. Därefter fick kommunen till svar att konkurrensverket 


avskrev ärendet eftersom det inte längre fanns någon grund för att fortsätta utredningen om 


överenskommelsen. 


 


Artiklarna som publicerades i Borås Tidning med anledning av Konkurrensverkets 


granskning angav aldrig att förvaltningen skulle anse att överenskommelsen inte är ett IOP. 


 


https://www.bt.se/kind/konkurrensverket-utreder-kommunens-samarbete-med-


kultur-1740-e3f447a4/ 


 


https://www.bt.se/kind/beskedet-konkurrensverket-avslutar-utredning-i-tranemo-


b376d490/ 
 



https://www.bt.se/kind/konkurrensverket-utreder-kommunens-samarbete-med-kultur-1740-e3f447a4/

https://www.bt.se/kind/konkurrensverket-utreder-kommunens-samarbete-med-kultur-1740-e3f447a4/

https://www.bt.se/kind/beskedet-konkurrensverket-avslutar-utredning-i-tranemo-b376d490/

https://www.bt.se/kind/beskedet-konkurrensverket-avslutar-utredning-i-tranemo-b376d490/
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Förvaltningen anser att överenskommelsen är ett korrekt utformat IOP och att 


överenskommelsen ska fortsätta att gälla eftersom Kommunfullmäktige har gjort sitt 


ställningstagande i beslut 2020-09-14 § 81. 


Ekonomisk påverkan 


Ärendet har ingen ekonomisk påverkan om kommunfullmäktige beslutar enligt 


förvaltningens förslag. 


Barnkonventionen  


Ärendet har ingen påverkan på barn.  


Beslutsunderlag 


KS §188, 2021-08-30 


AU §110, 2021-06-17 


Tjänsteskrivelse om svar på motion om klargörande angående IOP 


Motion IOP -Bidrag 


Föredragning och debatt 


ChrisTina Yngvesson (oberoende (M)) tackar för svaret och deltar i debatt. 


Beslutet skickas till 


ChrisTina Yngvesson 


Birgitta Olander 


Samhällssektionen, kultur 


Stratsys 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status 


Avslutat 
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§ 161 Svar - Interpellation om Centralen KS/2021:319 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Noterar svaret på interpellationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


Johnny Letth (oberoende (SD)) har ställt en interpellation till kommunstyrelsens ordförande 


om Centralen. 


Beslutsunderlag 


Interpellation om Centralen 


Svar på interpellation om Centralen 


Föredragning och debatt 


Kommunstyrelsens ordförande Anders Brolin (S) föredrar svaret på interpellationen. 


Johnny Letth (oberoende (SD)) tackar för svaret och deltar i debatt. 


Wajdi-Louis Azouri (SD) deltar i debatt.  


Status 


Avslutat 
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§ 162 Detaljplan GRIMSLUND 2:77 M FL (NEXANS SWEDEN AB) I 


GRIMSÅS KS/2018:612 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Antar rubricerad detaljplan 


 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid 


föregås av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på 


barnet/barnen, ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Beslutsmotivering 


Plan och bygglagen (PBL) 2010:900 5 kap 27§  


Ärendet 


Syftet med ändringen av detaljplanen är att möjliggöra för en utökad byggrätt och 


byggnadshöjd inom planområdet för att befintlig industriverksamhet (J) ska kunna 


expandera och utvecklas. 


Metria har på uppdrag av Tranemo kommun tagit fram detaljplanen för Grimsås-IKO 


Grimslund 2:12 mfl. Detaljplanen har varit ute på samråd och granskning och nästa steg är 


antagande. 


Ekonomisk påverkan 


Ingen ekonomisk påverkan, Nexans bekostar planen. 


Barnkonventionen  


Detaljplanen påverkar inte ärendet ur ett barnrättsligt perspektiv. 


Beslutsunderlag 


KS §155, 2021-06-21 


AU §90, 2021-05-20 


Tjänsteskrivelse 2021-04-22 


Antagandekarta Grimslund 


Antagande granskningsutlåtande Grimslund 


Antagande planbeskrivning Grimslund 


Uppgift om hur beslutet kan överklagas 


Planen kan överklagas tre veckor efter att Kommunfullmäktiges protokoll har justerats.  
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Beslutet skickas till 


Samhällssektionen 


Planenheten i Gislaved 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Avslutat 
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§ 163 Justering kapitalkostnader 2021 KS/2021:330 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Verksamhetens budgetramar för 2021 höjs med 2.513,5 tkr och budgeterade intäkter 


på finanssidan höjs med 2.513,5 tkr. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Kapitalkostnaderna i budget 2021 behöver justeras med hänsyn till investeringsutfallet per 


2020-12-31. I budget för 2021 finns kapitalkostnader i verksamheterna med totalt 55.901 tkr. 


Enligt beräkning av kapitalkostnader med utgångspunkt i investeringsutfallet per 2021-12-31 


ska höjning ske med 2.513,5 tkr. Verksamheternas budgeterade kapitalkostnader ska alltså 


höjas med 2.513,5 tkr. De budgeterade intäkterna under finanssidan ska höjas i motsvarande 


mån med 2.513,5 tkr.   


Ekonomisk påverkan 


Ärendet har ingen ekonomisk påverkan på kommunens sammanlagda resultat då 


budgeterade kostnader höjs med motsvarande budgeterade intäkter. 


Barnkonventionen  


Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 


Beslutsunderlag 


KS §176, 2021-08-30 


AU §111, 2021-06-17 


Tjänsteskrivelse 2021-05-16 


Beslutet skickas till 


Ekonomifunktionen 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Avslutat 
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§ 164 Utredningsuppdrag avseende kommunal samverkan i Sjuhärad 


KS/2021:243 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Går inte in i ett utredningsuppdrag gällande kommunal samverkan.  


 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Sammanfattning av ärendet 


På Sjuhärads miljöpresidiemöte hösten 2019 togs frågan upp om det fanns intresse av att 


fördjupa samarbetet mellan miljöförvaltningarna i Sjuhärad. Ett första steg för att kunna ta 


ställning i frågan, är att göra en utredning som belyser för- och nackdelar. 


Tranemo kommun har en gemensam nämnd med Gislaveds kommun för bygg- och miljö. 


Att gå in i en till utredning kan skapa mer arbete och upplevs något för tidigt.  
Ärendet 


Utredningen ska visa på eventuella för- och nackdelar med olika samverkanskonstellationer. 


En utredning kan även visa om det är mer lämpligt att dela upp regionen i mindre delar. 


Samverkan görs i ett eventuellt senare skede, när/om utredningen visar vilken 


samverkanskonstellation som är mest lämplig och när/om den politiska viljan att utöka 


samverkan finns. Men i det här skedet, inför uppstart av en utredning, finns inget behov av 


samverkan då det inte finns några konkreta förslag på framtida organisationsförändring. 
Anledning till utredning 


Myndighetsutövning enligt miljöbalken och livsmedelslagen ställer stora krav på kompetens 


och yrkeskunnighet hos personal. I mindre kommuner kan det vara svårt att säkerställa att 


de få tjänstepersonerna som finns har tillräcklig kunskap inom samtliga områden som 


myndighetsutövningen omfattar. Livsmedelsverket har gått ut med information om 


Statskontorets utredning som säger att ingen kommunal kontrollmyndighet ska ha färre än 


tre årsarbetskrafter inom livsmedelskontroll år 2025 för att klara rättssäkerhet, effektivitet 


och god arbetsmiljö. Om kommunerna inte hittar former för att säkerställa god 


livsmedelskontroll kan konsekvensen bli olika former av statligt tvång eller att staten tar 


över tillsynen. 


Naturvårdsverket har vid i olika muntliga dragningar uppgett att mellan 8-10 årsarbetare är 


nödvändigt för att klara miljöbalktillsynen rättssäkert, effektivt och med god arbetsmiljö. 


Motsvarande krav ställs redan i Finland och arbete pågår inom hela EU. 


På Sjuhärads miljöpresidiemöte hösten 2019 togs frågan upp om det fanns intresse av att 


fördjupa samarbetet mellan miljöförvaltningarna i Sjuhärad. Ett första steg för att kunna ta 


ställning i frågan, är att göra en utredning som belyser för- och nackdelar. En utredning kan 


även visa om det är mer lämpligt att dela upp regionen i mindre delar. 
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Samtliga kommuner i Sjuhärad arbetar med tillsyn enligt miljöbalken, livsmedelslagen och 


strålskyddslagen. Alla utom en kommun arbetar med animaliska biprodukter, receptfria 


läkemedel och strandskyddsdispenser. Alla utom två kommuner arbetar med alkohol, folköl, 


tobak, bygglov/byggtillsyn och miljöövervakning. Det finns flera fördelar med att ingå en 


samverkan:   


• kollegorna blir fler och specialkompetens möjliggörs 


• ökad samsyn inom ett större geografiskt område 


• enklare rekrytering genom attraktivare arbetsplats 


• samordningsvinster då det endast krävs en upplaga av styrande dokument som 


behovsutredning, tillsynsplan och taxa  


• minskade kostnader genom gemensamt ärendehanteringssystem. 


Samordningsvinster möjliggör ökad kvalitet och effektivitet för till exempel utåtriktat arbete, 


rättssäkerhet och handläggningstider. 


Miljöcheferna i Sjuhärad har undersökt olika samverkansformer för att reda ut vilka olika 


alternativ som finns samt tagit del av redan etablerade samarbetens erfarenheter. Den 


samverkansform som efter undersökningen bedömdes vara mest relevant att arbeta vidare 


med var kommunalförbund. Beslut togs på Sjuhärads miljöpresidiemöte den 13 november 


2019 att en avsiktsförklaring om att utreda framtida samverkansformer ska arbetas fram för 


att presenteras för samtliga miljönämnder.  


En sådan utredning bör uppdras av kommunstyrelsenivån för att undvika alla former av jäv 


eller partiskhet när den egna rollen som nämndledamot i nuvarande miljönämnd eller chef 


på en miljöförvaltning kommer att påverkas vid ett eventuellt införande av en ny 


samverkansorganisation.  
Nuläge 


På miljöpresidiet den 23 april konstaterades det att Ulricehamns kommun har valt att inte 


delta i utredningen. Svenljunga, Mark och Herrljunga kommuner har beslutat att delta i 


utredningen. Övriga kommuner har inte tagit beslut ännu.  


Tranemo kommun har idag en gemensam nämnd med Gislaveds kommun. I dagsläget finns 


det 16 miljöhandläggartjänster på bygg- och miljöförvaltningens miljöenhet som arbetar med 


att ge information, råd och utöva tillsyn och prövning inom områdena miljöskydd, 


hälsoskydd, säkra livsmedel, dricksvatten, animaliska biprodukter, alkohol, tobak och 


receptfria läkemedel. Utöver det finns det också en miljörådgivare på förvaltningen.  


I dagsläget sker en hel del justeringar och förbättringar i området för miljö. Det med syfte att 


stärka kvalitén i arbetet. Att gå in i en till utredning skapar mer arbete och upplevs något för 


tidigt innan man kan se utfallet av de förbättringsåtgärder som kopplats in under det senaste 


året.   


Ekonomisk påverkan 


Det är svårt att uppskatta en kostnad eftersom den är beroende på utredningens omfattning 


och djup, men sannolikt blir kostnaden 200 000 – 400 000 kr. Kostnaderna för 


utredningsuppdraget fördelas procentuellt mellan deltagande kommuner utefter 
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kommunernas invånarantal 1/1 2020. Det skulle innebära ungefär 5 % för Tranemo kommun 


vilket skulle ge en kostnad på 10 000 – 20 000 tkr. Kostnaden kan variera beroende på vilka 


ytterligare kommuner som väljer att delta i utredningen.  


Barnkonventionen  


Ärendet bedöms inte påverka det barnrättsliga perspektivet. 


Beslutsunderlag 


KS §180, 2021-08-30 


AU §112, 2021-06-17 


Tjänsteskrivelse 2021-04-12 


Utredningsuppdrag kommunal samverkan Sjuhärad Dnr: 2020-2914 


Förslag till beslut på sammanträdet 


Wajdi-Louis Azouri (SD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 


Beslutet skickas till 


Samhällssektionen 


Ekonomifunktionen 


Bygg- och Miljö Gislaved 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Avslutat 
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§ 165 Årsredovisning 2020, Tolkförmedling Väst (TFV) KS/2021:239 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Godkänner Tolkförmedling Väst årsredovisning för år 2020. 


• Beviljar ansvarsfrihet för styrelsen och dess ledamöter.  


• Godkänner återbetalning om 5 mnkr av eget kapital till medlemskommunerna, varav 


8 341 kronor till Tranemo kommun. 


 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Jäv 


Eva-Karin Haglund (S) och Cecilia Valbrant (C) anmäler jäv och deltar därmed inte i 


handläggningen av ärendet.  


Ärendet 


Tolkförmedling Väst är ett kommunalförbund och dess ändamål är att tillgodose 


medlemmarnas behov av språktolk. Förbundet består av totalt 40 medlemskommuner.  


Resultatet för år 2020 uppgick till 3,4 mnkr vilket är en försämring från föregående års 


resultat på 5,8 mnkr. Verksamhetens intäkter har minskat från föregående år som en följd av 


pandemin då efterfrågan på tolk varit begränsat.  


Revisonen bedömer att räkenskaperna i all väsentlighet är rättvisande, att internkontrollen 


varit tillräcklig och att resultat enligt årsredovisningen är förenlig med de direktionens mål.  


Förbundet finansieras av intäkter från de tjänster som medlemskommunerna köper enligt 


självkostnadsprincipen, vilket lett från start till att förbundet har byggt upp ett stabilt eget 


kapital. För att en återbetalning av eget kapital ska ske måste det uppgå till minst 27 mnkr, 


något som uppnåtts både 2019 och 2020. Under 2021 kan en återbetalning på 5 mnkr ske till 


medlemskommunerna, som baseras på hur stor andel som köpts av respektive kommuner 


under år 2019 och 2020. Tranemo kommun kommer erhålla 8 341 kronor.  


Ekonomisk påverkan 


Tranemo kommun kommer erhålla en återbetalning om 8 341 kronor.  


Barnkonventionen  


Ärendet påverkar inte barn.  


Beslutsunderlag 


KS §161, 2021-06-21 


AU §99, 2021-06-03 


Tjänsteskrivelse 2021-05-11 
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Revisionsberättelse 2020 


Årsredovisning 2020 


Protokollsutdrag 


Bilaga till revisionsberättelse, PwC 


Tabell med utbetalningssummor Tolkförmedling Väst 


Tjänsteutlåtande återbetalning av eget kapital Tolkförmedling Väst 


Beslutet skickas till 


Ekonomifunktionen 


Tolkförmedling Väst 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Avslutat 
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§ 166 Årsredovisning 2020 - Södra Älvsborgs räddningstjänstförbund, 


SÄRF KS/2021:297 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Godkänner Södra Älvsborgs Räddningstjänstförbunds årsredovisning för år 2020. 


• Beviljar ansvarsfrihet till styrelsen och dess ledamöter.  


 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Jäv 


Anders Brolin (S) och Stephan Bergman (M) anmäler jäv och deltar därmed inte i 


handläggningen av ärendet. Ulf Nyberg (M) ersätter. 


Ärendet 


SÄRF är ett kommunalförbund som för medlemskommunernas räkning ansvarar för förebyggande 


verksamhet inom området samhällsskydd, räddningstjänst och beredskap genom att bereda 


människors liv, hälsa, egendom samt miljö, ett tillfredsställande och likvärdigt skydd mot olyckor.  


Kommunalförbundet består av kommunerna Borås, Bollebygd, Mark, Svenljunga, Tranemo och 


Ulricehamn.  


Förbundet finanserias till största del av skattemedel och under 2020 var medlemsbidraget 170,2 Mnkr 


vilket innebar en höjning på 3% från 2019. Bidragsfinansiering av verksamheten uppgår till 90,7% och 


kostnaden per invånare inom förbundet var under 2020 828kr.  


Årets resultat uppgick till 5,7 mnkr, trots ett budgeterat utfall om -2,3 mnkr. Den största 


budgetavvikelsen avser pensionskostnaden på totalt +6,1 Mnkr men även lägre kostnader för 


avskrivningar och personal bidrar till ett högre resultat än budget. SÄRF investerade 2,7 mnkr under 


2020 varav främst på fordonsflottan.  


Revisorerna bedömer att verksamheten sköts på ett ändamålsenligt och från ekonomisk synpunkt 


tillfredställande sätt. Den interna kontrollen bedöms som tillräckligt.  


Ekonomisk påverkan 


Ärendet har ingen ekonomisk påverkan.  


Barnkonventionen  


Ärendet påverkar inte barn.  
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Beslutsunderlag 


KS §162, 2021-06-21 


AU §98, 2021-06-03 


Tjänsteskrivelse 2021-05-10 


Revisionsberättelse 2020 SÄRF årsredovisning 2020 


Rapport Revisorernas granskning av SÄRF årsredovisning 2020 


§ 14 Årsredovisning och verksamhetsuppföljning 2020 SÄRF 


Beslutet skickas till 


Ekonomifunktionen 


Södra Älvsborgs Räddningstjänstförbund 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Avslutat 
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§ 17 Årsredovisning 2020, Sjuhärads kommunalförbund, 


Boråsregionen KS/2021:279 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Godkänner Sjuhärads kommunalförbunds årsredovisning för år 2020. 


• Beviljar ansvarsfrihet för styrelsen och dess ledamöter.  


 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Jäv 


Lennart Haglund (C) anmäler jäv och deltar därmed inte i handläggningen av ärendet.  


Ärendet 


Boråsregionen Sjuhärads kommunalförbund bildades 1999 och är ett politiskt styrt 


samverkansorgan för kommunerna Bollebygd, Borås, Herrljunga, Mark, Svenljunga, 


Tranemo, Ulricehamn, Vårgårda och Varbergs. Förbundet bedriver bland annat verksamhet 


inom regional utveckling samt välfärd och kompetens med syfte att främja samverkan 


mellan medlemskommunerna.  


Totalt redovisar förbundet ett positivt resultat om 107 tkr gentemot budget. Årets resultat är 


973 tkr högre än för år 2019. Den största avvikelsen finns hos förbundskansliet som redovisar 


ett överskott om 1 221 tkr som är hänförligt till minskade personalkostnader och ökade 


intäkter till följd av effektiviseringar. Navet science center redovisar ett underskott och det 


beror på det minskade bidraget från Skolverket, investering i en astronomiutställning samt 


minskade intäkter till följd av pandemin, motsvarande ca 3 000 tkr. Majoriteten av de 


minskade intäkterna har dock balanserats genom kostnadsreducerande åtgärder och 


alternativ finansiering. 


Revisorerna anser att resultatet i årsredovisningen i huvudsak bedöms vara förenligt med de 


mål som Direktionen har beslutat om. Revisorerna bedömer också att den interna kontrollen 


är tillräcklig men bör utvecklas genom att samtliga kontrollmoment genomförs. 


Ekonomisk påverkan 


Ärendet har ingen ekonomisk påverkan.  


Barnkonventionen  


Ärendet påverkar inte barn.  
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Beslutsunderlag 


KS §163, 2021-06-21 


AU §100, 2021-06-03 


Tjänsteskrivelse 2021-05-11 


Rapport - Granskning av Sjuhärads kommunalförbund årsbokslut 2020 


Revisionsberättelse för Sjuhärads kommunalförbund 2020 signerat 


Årsredovisning 2020 inkl bilagor – slutversion 


Protokollsutdrag § 8 210212 Årsredovisning 2020 Boråsregionen Sjuhärads 


kommunalförbund 


Beslutet skickas till 


Ekonomifunktionen 


Boråsregionen Sjuhärads kommunalförbund 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Avslutat 
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§ 168 Valärende - avsägelse Ulrika Glans (M) som ledamot i bygg-och 


miljönämnden och som ersättare i kommunstyrelsen KS/2021:323 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Utser Ulf Nyberg (M) till ny ersättare i kommunstyrelsen 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


Ulrika Glans (M) inkom 2021-05-10 med en skrivelse där hon begär om att bli entledigad från 


sina uppdrag som ledamot i bygg- och miljönämnden och som ersättare i kommunstyrelsen 


från 2021-07-01. 2021-06-14, §140 beslutade kommunfullmäktige att entlediga Ulrika Glans 


(M) från sina uppdrag som ersättare i kommunstyrelsen och ledamot samverkansnämnden 


Bygg- och miljö från och med 2021-07-01. Erik Kalmar (M) utsågs till ny ledamot i 


samverkansnämnden Bygg- och Miljö. 


Kommunfullmäktige ska utse ny ersättare till kommunstyrelsen. 


Beslutsunderlag 


KF §140, 2021-06-14 


Avsägelse från Ulrika Glans (M) 


Förslag till beslut på sammanträdet 


Stephan Bergman (M) föreslår att utse Ulf Nyberg (M) till ny ersättare i kommunstyrelsen. 


Beslutsgång 


Ordförande frågar fullmäktige om de kan besluta enligt Bergmans (M) förslag. Förslaget 


bifalles. 


Beslutet skickas till 


Hemsidan 


HR-Funktionen 


Medborgarservice- och processtöd 


Status 


Avslutat 
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§ 169 Valärende - Avsägelse från Monica Fredin (S) för samtliga 


uppdrag KS/2021:155 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Utser Robert Hernwall (V) till ny ersättare till styrelsens för Tranemo Utvecklings AB 


(TUAB). 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


2021-03-02 inkom Monica Fredin (S) med en skrivelse där hon begär att bli entledigad från 


samtliga av hennes uppdrag.  


2021-03-16 utsåg fullmäktige Sven-Olof Andersson (S) till ny ledamot i styrelsen för Tranemo 


Utvecklings AB (TUAB). Fullmäktige behöver utse en ny ersättare till styrelsen efter Sven-


Olof Andersson (S). 


Beslutsunderlag 


KF §141, 2021-06-14 


Avsägelse från förtroendeuppdrag – Monica Fredin (S) 


KF §110, 2021-05-10 


Förslag till beslut på sammanträdet 


Jonas Blank (V) föreslår att utse Robert Hernwall (V) till ny ersättare till styrelsen för 


Tranemo Utvecklings AB (TUAB).  


Beslutsgång 


Ordförande frågar kommunfullmäktige om de kan besluta enligt Blanks (V) förslag. 


Förslaget bifalles. 


Beslutet skickas till 


HR-funktionen 


Eva Borg 


Medborgarservice- och processtöd 


Hemsidan 


Robert Hernwall  


Status 


Avslutat 
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§ 170 Valärende - avsägelse Ann Blomquist Ölander (KD) som 


ersättare i kommunfullmäktige KS/2021:357 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


Ann Blomquist Ölander (Kd) har 2021-05-24 inkommit med en skrivelse där hon begär om 


att bli entledigad från sitt uppdrag som ersättare i kommunfullmäktige.  


Länsstyrelsen har efter sammanräkning, utsett Robert Bertilsson (Kd) till ny ersättare i 


kommunfullmäktige, från och med 14 juni 2021 till och 14 oktober 2022. 


Beslutsunderlag 


Avsägelse från Ann Blomquist Ölander (Kd) 


Beslut från länsstyrelsen 


KF §143, 2021-06-14 


Beslutet skickas till 


Hemsidan 


HR-funktionen 


Medborgarservice- och processtöd 


Status 


Avslutat 
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§ 171 Valärende - avsägelse Marianne Andersson (C)  som ersättare i 


kommunstyrelsen och kommunfullmäktige samt ledamot i 


äldreplansberedningen KS/2021:345 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Noterar informationen. 


• Utser Jörgen Eriksson (C) till ny ersättare i kommunstyrelsen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


Marianne Andersson (C) har 2021-05-24 inkommit med en skrivelse där hon begär om att bli 


entledigad från sina uppdrag som ersättare i kommunstyrelsen och kommunfullmäktige 


samt ledamot i äldreberedningen.  


Länsstyrelsen har efter sammanräkning, utsett Alexandra Sindell (C) till ny ersättare i 


kommunfullmäktige, från och med 14 juni 2021 till 14 oktober 2022. 


2021-06-14 §144 utsågs Viktoria Haraldsson (C) till ny ledamot och ställföreträdande 


beredningsledare i äldreberedningen.  


Kommunfullmäktige behöver utse en ny ersättare till kommunstyrelsen. 


Beslutsunderlag 


Avsägelse från Marianne Andersson (C) 


KF §144, 2021-06-14 


Sammanräkning från länsstyrelsen 


Förslag till beslut på sammanträdet 


Christoffer Andersson (C) föreslår att utse Jörgen Eriksson (C) till ny ersättare i 


kommunstyrelsen. 


Beslutsgång 


Ordförande frågar kommunfullmäktige om de kan besluta enligt Andersson (C) förslag. 


Förslaget bifalles. 


Beslutet skickas till 


Hemsidan 


HR-funktionen 


Medborgarservice- och processtöd 
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Status 


Avslutat 
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§ 172 Valärende - Avsägelse från Fredrik Risby (Kd) för samtliga 


uppdrag KS/2021:343, KS/2021:470 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Noterar informationen. 


• Utser Madde Lind (S) till ny ledamot och ordförande i Tranemo Utvecklings AB 


(TUAB). 


• Utser Per Simonson (Kd) till ny ersättare i krisledningsnämnd. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


Fredrik Risby (Kd) har 2021-05-21 inkommit med en skrivelse där han begär om att bli 


entledigad från samtliga av sina uppdrag.  


Länsstyrelsen har efter sammanräkning, utsett Brigitta Barenfeld (Kd) till ledamot och Marita 


Falk Axelsson (Kd) till ny ersättare i kommunfullmäktige från 14 juni 2021 till 14 oktober 


2022. 


Valberedningen har berett ärendet med val av ny ledamot och ordförande i Tranemo 


Utvecklings AB (TUAB). 


Kommunfullmäktige ska utse en ny ersättare till krisledningsnämnden. 


Beslutsunderlag 


KF §145, 2021-06-14 


Avsägelse från Fredrik Risby (Kd) 


Sammanräkning från Länsstyrelsen 


§7, Valberedning, 2021-09-02 


Nominering av ordförande till TUAB 


Förslag till beslut på sammanträdet 


Brigitte Barenfeld (Kd) föreslår att utse Per Simonson (Kd) till ny ersättare i 


krisledningsnämnden. 


Beslutsgång 


Ordförande frågar kommunfullmäktige om de kan besluta enligt Barenfelds (Kd) förslag. 


Förslaget bifalles. 


Beslutet skickas till 


Hemsidan 


HR-funktionen 
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Eva Borg 


Medborgarservice- och processtöd 


Status 


Avslutat 
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§ 173 Valärende - avsägelse Robert Bertilsson (KD) som ersättare i 


kommunfullmäktige KS/2021:432 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Entledigar Robert Bertilsson (Kd) från sitt uppdrag som ersättare i 


kommunfullmäktige. 


• Begär ny sammanräkning från Länsstyrelsen efter Robert Bertilsson (Kd). 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


Robert Bertilsson (Kd) har, 2021-07-01 inkommit med en skrivelse där han begär att bli 


entledigad från sitt uppdrag som ersättare i kommunfullmäktige. 


Beslutsunderlag 


Avsägelse Robert Bertilsson (Kd) 


Beslutet skickas till 


Hemsidan 


HR-funktionen 


Medborgarservice- och processtöd 


Status 


Pågående 
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§ 174 Information från kommunstyrelsen  


Kommunfullmäktiges beslut 


• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


Kommunfullmäktige får information om; 


- Jävsutbildning 


- Visselblåsarfunktion 


Föredragning och debatt 


Kommunstyrelsens ordförande Anders Brolin (S) föredrar ärendet och svarar på frågor. 


Status 


Pågående 
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§ 175 Delgivningar KS/2021:34, KS/2021:136, KS/2021:445, KS/2021:87 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


Kommunfullmäktige delges följande handlingar; 


- Sammanträdestider för regionfullmäktige 2022 


- Minnesanteckningar Polsam 2021-08-19 


- Handlingar KFi årsmöte 2021 


- Protokoll VB 2021-09-02 


Status 


Pågående 
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§ 176 Rapport från beredningarna  


Kommunfullmäktiges beslut 


• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


Information ges om pågående arbetet i Äldreberedningen och Arvodesberedningen. 


Föredragning och debatt 


Beredningsledarna Marita Nordin (S) och Ann-Christine Simonsson (C) föredrar ärendet. 


Status 


Pågående 
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§ 177 Rapport från revisorerna  


Kommunfullmäktiges beslut 


• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


Information ges om revisorernas arbete med två fördjupade granskningar om elevhälsan 


samt bisysslor bland tjänstepersoner. 


Föredragning och debatt 


Revisorernas ordförande Bengt Melkersson (C) föredrar ärendet och svarar på frågor. 


Status 


Pågående 
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NÄRVARO- OCH OMRÖSTNINGSLISTA 6/2021 
vid kommunfullmäktige 2021-09-20 kl. 18.00 
 
 


 


Ledamöter 


 


Närvaro 


 


Omröstning 
1 


 


Omröstning 
2 


 


Omröstning 
3 


 


Omröstning 
4 


1. Eva-Karin Haglund (S) 
§§151-164, §§166-177 


 


 
I 


    


2. Bo Haarala (S) 


 


 
I 


    


3. Rose Torkelsson (S) 


 


 
I 


    


4. Göran Björk (S) 


 


 
I 


    


5. Lena Eksberg (S) 


 


 
I 


    


6. Anders Brolin (S) §§151-
165, §§167-177 


 


 
I 


    


7. Tatjana Dujin Peterson (S) 


 


 
I 


    


8. Mari Kockali (S) 


Marita Nordin (S)  


 
I 


    


9. Kerstin Karp Alf (S) 


 


 
I 


    


10. Eija Qvist (S) 


 


 
I 
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11. Leif Gustavsson (S) 


 


 
I 


    


12. Johnny Ohlsson (S) 
 


 
I 


    


13. Erene Bertilsson (KD) 


 


 
I 


    


14. Brigitte Barenfeld (KD) 
§§151-161, §§165-177 


 


 
I 


    


15. Robin Kaas (V) 


 


 
I 


    


16. Jonas Blank (V) 


 


 
I 


    


 


17. Caroline Bergmann (MP) 


 


 
I 


    


18. Lennart Haglund (C) 
§§151-166, §§168-177 


 
I 


    


19. Christoffer Andersson (C) 


 


 
I 


    


20. Torbjörn Edgren (C) 


 


 
I 


    


21. Cecilia Valbrant (C) 
§§151-164, §§166-177 


 


 
I 


    


22. Fredrik Larsson (C) 


Ann-Christine Simonsson (C) 


 
I 
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23. Emelie Romland (C) 


 


 
I 


    


24. Crister Persson (C) 


 


 
I 
 


    


25. Stephan Bergman (M) 
§§151-165, §§167-177 
Ulf Nyberg §166 


 
I 


    


26. ChrisTina Yngvesson 
(oberoende (M)) 


 


 
I 


    


27. Birgitta Olander 
(oberoende (M)) 


 


 
I 


 


    


28. Kathleen Wireklev (M) 


 


 
I 


    


29. Ellinor Liljegren Kalmar 
(M) 


 


 
I 


    


30. Wajdi-Louis Azouri (SD) 


 


 
I 


    


31. Jan Hagberg (SD) 


 


 
I 


    


32. Anna Letth (SD) 


 


 
I 


    


33. Ivan Letth (SD) 


 


 
I 
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34. Johnny Letth (oberoende 
(SD)) 


 


 
I 


    


35. Karin Ljungdahl (C) 


 


 
I 


    


36. Ana Alvarez-Björk (L) 


 


 


I 


    


37. Ulf Thifors (S) 


 


 
I 
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